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WAREGEM Q In samenwer-
king met het Rode Kruis
Waregem-Anzegem orga-
niseert serviceclub Rotary
Waregem de eerste bloed-
inzameling van 2021 op-
nieuw in de raadzaal van
het stadhuis. De eerste
keer vindt die woensdag 3
februari plaats van 17 tot
20.30 uur. De tweede gele-
genheid om bloed te done-

ren, is de dag nadien: donderdag 4 februari, eveneens van 17 tot 20.30 uur. Rotary
benadrukt dat de behoefte aan donoren en aan bloed altijd groot is. Zeker nieuwe
bloedgevers zijn meer dan welkom. Inschrijven is door de coronamaatregelen wel
verplicht. Dat kan via het Rode Kruis: https://donorportaal.rodekruis.be/. In de raad-
zaal verloopt alles coronasafe. (JADE/foto JADE)

Bloedinzameling in raadzaal stadhuis

WAREGEM Q Enige tijd ge-
leden kondigde schepen
Kristof Chanterie (foto) al
aan dat de stad werk wil
maken van het zichtbaar
maken van de Gaverbeek
op een drietal locaties de
ingang van de Hippo-
droom, het Spei en het
Jeugdeiland. Daarvoor

doet Waregem een beroep op Intercommunale Leiedal uit Kortrijk en de Vlaamse
Milieumaatschappij. Met beide partners werd een overeenkomst gesloten waarbij
de VMM optreedt als aanbestedende overheid. Leiedal zal de ontwerpen mee opvol-
gen. De Gaverbeek werd in het verleden op diverse locaties ingekokerd of verstopt
achter een bebouwiing, een hek of vangrail. Daar wil Waregem nu komaf mee ma-
ken door er opnieuw op de betrokken locaties een 'open water' van te maken, zicht-
baar voor iedereen. (JADE/foto JADE)

Gaverbeek wordt zichtbaar 

WAREGEM Q Zowel de om-
geving van de vrije basis-
school en de zijkant van de
Margaretakerk in de wijk
Nieuwenhove als de om-
geving rond het Margare-
tapark worden vernieuwd.
De werken zelf beginnen
in maart van dit jaar. Be-
langrijk alvast is de inrich-
ting van de eerste school-

straat in Waregem langs de groene verbinding achterkant kerk verbonden wordt met
de basisschool. Directeur Jo Bultheel (foto) stelde het project zelf al halfweg vorig
jaar voor. Daarbij wordt ook een deel van de parking voor de school en de kerk aan-
gepakt. Die omgeving sluit aan op de wat verder gelegen Hoeve Ameye of het Goed
te Nieuwenhove waar brouwerij 't Gaverhopke is gevestigd in de hoevegebouwen en
er ook een cafetaria open houdt. (JADE/foto JADE)

Werken Nieuwenhove starten in maart

REGIO Q Afvalintercom-
munale Imog waartoe on-
der andere Waregem, An-
zegem, Deerlijk en Wiels-
beke behoren, stopt met
het sorteren van PMD, on-
der andere ook de plas-
tiekfolie en plastiekver-
pakkingen die in de door-
zichtige foliezak worden

gedeponeerd. De beslissing werd genomen nadat het afvalbedrijf FostPlus dat in
België instaat voor de recyclage van deze materialen zelf investeert in verschillende
nieuwe grote sorteerlijnen die op zijn minst een vijftiental verschillende PMD-frac-
ties van elkaar kunnen scheiden om die klaar te maken voor de recyclage. In principe
wil dat ook zeggen dat binnen afzienbare er nog maar een enkele afvalzak zal nodig
zijn voor PMD. Nu is er nog de blauwe en de doorzichtige voor folies. Welke dat
wordt en wanneer dat gebeurt, is nog niet geweten. (JADE/foto JADE)

Imog schrapt zelfsorteren van PMD

Uw krant luistert...
Wij brengen het nieuws naar de lezer. Contacteer: Het Gouden Blad

Tel. 09 237 11 84 - Fax 09 237 11 62 - redactiegoudenbladwaregem@roularta.be

Het Gouden Oog op...

DB488549C8

AANKOOP 
CHINESE VAZEN
Professionele Kunsthandel

PICART: 
Koppels & aparte vazen.
VRIJBLIJVEND bez. aan
huis. Gratis schatting.

Correcte prijs.

Afspraak: 0476 48 68 28
info@antiekpicart.be
www.antiekpicart.be

Ophalen van 
autowrakken 
en oud ijzer

SNELDIENST!
0475 80 77 12

DB493194C8

AUTO-
AANKOOP

alle merken en modellen
zonder keuring

met veel of weinig km's
met of zonder schade
steeds de beste prijs

T0470/290471

M. DEINZE
DB551457J8

30 JAAR ERVARING

VOOR DOE-HET-ZELVERS

ZAGERIJ DEMOFORM bvba
• LAMINAAT, MELANIME, MDF, CNC VERWERKING

• MULTIPLEX SPAANDER
• ALLE KLEUREN - ALLE DIKTES

• BOORDEN AFGEPLAKT WIJ VERZAGEN 
OP GEWENSTE MAAT

• LADEN OP MAAT BLUM - SCHARNIEREN MERK BLUM
• ALLE VERNIS EN LAKWERK - EIGEN SPUITCABINE

• VERWERKING CORIAN
• JE KAN ZELF JE PLAATMATERIAAL MEEBRENGEN

BART 0472/53 10 98
KAREL 0476/69 46 81
b.moerman@skynet.be

Nijverheidstraat 146 - Beveren-Leie
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Schilderwerken

Pascal
Speciale technieken

voor een artistieke en

decoratieve 

afwerking.

Molenstraat 130

9800 Deinze

GSM: 0496/49.20.30

E-mail:

pascal@karwei-pascal.be

www.karwei-pascal.be

Specialiteit in de naadloze
afwerking van badkamers en

douches

Wij werken uitsluitend met kwalitatieve
producten van Boss 

met de gekende BOSS-garantie

BTW: BE0458.761.993

Geregistreerd aannemer n°: 06.25.10 D
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Jarenlange ervaring
in rijopleidingen

Jouw veilige start in het verkeer !
Theorie | Praktijk rijbewijzen B-BE-C-CE-G

Alle inschrijvingen:
ma en vr van 17u30 tot 19u, 
woe van 14u tot 19u en 
zat van 10u tot 11u30.

Vergelijk onze tarieven !
Mogelijkheid tot betalen via 
KMO-Portefeuille =  max. -30%

Waregemse Rijschool

www.waregemserijschool.be
Zuiderlaan 44/11, 8790 Waregem | Tel 056 60 28 66 | info@waregemserijschool.be

Behaal uw rijbewijs in de best mogelijke omstandigheden.

Schrijf je 

ONLINE
in via de 

website !
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KIP AAN’T SPIT - RIBBETJES - TRAITEUR

WEKELIJKS NIEUWE 
PROMOTIES!

Bel & bestel: 0475/ 70 02 78

SINT-ELOOIS-VIJVE AAN DE KERK
ELKE DONDERDAGVOORMIDDAG

ZULTE KERKPLEIN
ELKE DONDERDAGNAMIDDAG

DB656809B0

Opkoper motorhomes, caravans 
en tweedehandsvoertuigen

 Dendermondsesteenweg 662 • 9070 Destelbergen

GSM: 0485 321 582

email: temmerman.t@hotmail.be

 ✓ Alle merken en types

 ✓ Recente en oude

 ✓ Weinig of veel kilometers

 ✓ Met of zonder schade

 ✓ Overname mogelijk

 ✓ Verhuur van motorhomes

 TT MOTORHOMES
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Al 32 jaar
officieel erkende
AANKOPER

van uw
WAGEN

0479 10 10 10
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WIELSBEKE

N I E U W S ? Contacteer Niels Vromant - 0476 67 45 40 - nielsvromant@gmail.com

Na 14 jaar en 140 zittingen onder

leiding van Carlos Verbrugghe

nam Frédéric Depypere de

spreekwoordelijke hamer op de

gemeenteraad over. 

Tijdens de rondvraag verwees Be-

nedikt Planckaert naar een Face-

book-post van CD&V Wielsbeke.

“Wij lazen dat de aparte ophaling

van de foliezak zal stoppen. Folies

in één zak in de PMD-zak vinden

wij niet slecht. Maar jullie zaaiden

ook verwarring omdat jullie vol-

gens de post niet weten wat er

met de resterende foliezakken

moet gebeuren. Volgens ons is

het duidelijk: gebruik die zakken

ook om PMD in te steken. Ze kos-

ten evenveel en dan zitten we niet

met een omslachtige omruilings-

actie”, gaf Benedikt aan.

De situatie deed het raadslid den-

ken aan de vorige vuilniszakken-

kwestie. In het najaar werd de

witte restafvalzak vervangen door

een grijze zak. “Wat toen volgde,

was pure chaos. In bepaalde ge-

meenten kon men losse zakken

wisselen, in andere gemeenten

enkel volle pakken. Dat scenario

willen we toch niet herhalen met

de foliezakken.”

ACTIE

Schepen van Milieu Magda De-

prez (CD&V) legde de gemeente-

raad de situatie uit: “Door een be-

slissing van Fostplus kan Imog de

foliezak niet meer aanbieden en

mag folie bij PMD. Imog heeft zijn

ei nog niet gelegd over de reste-

rende zakken bij de mensen

thuis, hoewel ik er echt op aan-

dring bij de intercommunale. Het

is zo dat er na 1 april geen enkele

foliezak meer gebruikt mag wor-

den, dus beide gebruiken voor

PMD wordt moeilijk.”

Benedikt Planckaert vond dat

Imog sneller actie mag onderne-

men. 

“Er wordt nog één keer folie opge-

haald: in februari. Mensen heb-

ben nog zakken thuis liggen, die

ze met PMD zouden kunnen vul-

len tot 31 maart. In plaats van

vragen te stellen aan Imog, kan de

schepen toch ook voorstellen

doen? Hoe sneller Imog in actie

schiet, hoe efficiënter.” (NVR)

Afvalzak voor folie verdwijnt

Benedikt Planckaert met foliezak. (GF)

WIELSBEKE Op de eerste gemeenteraad van het jaar

uitte Benedikt Planckaert (U.) zijn bezorgdheid over

een tweede vuilniszakkenverschuiving bij afvalinter-

communale Imog. De transparante foliezak verdwijnt.

Folies mogen vanaf 1 april in de PMD-zak.

Westerlaan 13 - 8790 Waregem

056 / 611 610
STIJLVOLLE UITVAARTAULA

VOOR ELKE GELOOFSGEZINDHEID

www.uitvaartcentrumlefevre.be
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Raymond Desmet werd geboren

op tweede kerstdag 1925 in het

Frans-Vlaamse Merville. Daar

bracht hij een deel van zijn jeugd

door. Later verhuisden zijn ou-

ders naar Nieuwenhove. De jonge

Raymond besliste om zich in Tor-

hout tot onderwijzer te scholen.

Na 10 jaar voor de klas te hebben

gestaan in De Ginste streek hij in

1957 neer in Sint-Baafs-Vijve,

waar hij lesgevend schoolhoofd

werd. 

TROTS

“In 1976 werd hij directeur zon-

der klas van de jongensschool en

de meisjesschool”, vertelt Michel

Vanhoutte (79). “Daarnaast nam

hij ook de meisjesschool van

Wakken onder zijn hoede. Hij

miste de kinderen wel toen hij die

functie kreeg. Vaak pendelde hij

tussen de twee locaties in Sint-

Baafs-Vijve, Wakken en zijn huis

in de Roterijstraat. Raymond was

een fervent fietser. Hij wou dat

overbrengen op de leerlingen en

toonde zelf altijd het goede voor-

beeld” 

Joost Vandekerckhove (59) is al 36

jaar leerkracht in basisschool De

Vliegeraar. Eerst kreeg hij er zelf

les van meester Raymond. Later

nam Raymond Joost onder zijn

hoede als leerkracht. 

“Als leerling herinner ik me Ray-

mond als iemand waarbij elk kind

graag zat. Op zijn vertrouwde rus-

tige manier legde hij alles perfect

uit. Raymond was een rasvertel-

ler. Hij was niet de grote reden

waarom ik leerkracht wou wor-

den, maar ik heb zeker dingen

van hem geleerd zoals het sparen

van onbeschreven blaadjes. Hij

liet van zijn kant zonder voor-

keursbehandeling wel merken dat

hij trots was dat iemand van zijn

leerlingen in zijn voetsporen

trad”, weet Joost.

LEERGIERIG

De directeur viel niet alleen op

door zijn rust en bescheidenheid.

“Hij was heel leergierig. Dat leren

zijn negen bijkomende diploma’s

ons: van spraakleraar tot land-

bouwlesgever. Hij had ook een

soort koppigheid in zich, zij het

op een positieve manier: hij nam

het altijd op voor zijn leerkrach-

ten. Maar eigenlijk kwam hij met

iedereen overeen, ook met de ou-

ders. Onder zijn bewind werd ook

de ouderraad van de school opge-

richt”, vertelt Michel. 

In 1987 ging Raymond met pensi-

oen. Zijn collega Michel Vanhout-

te volgde hem op. Raymond bleef

zich inzetten voor het sociale le-

ven: hij bleef de bibliotheek ook

na zijn pensioen onder zijn hoede

nemen, was lid van het Davinds-

fonds in Sint-Baafs-Vijve en de

Bond voor Grote en Jonge Gezin-

nen en zette zich in voor de paro-

chie. Die inzet leverde hem in

1990 de Juliaan Claerhoutprijs op:

een culturele erkenning in de ge-

meente. “Ik heb geen bijzondere

verdiensten in deze gemeente”,

reageerde meester Raymond des-

tijds op zijn typerende beschei-

den manier.

GENIALE MEESTER 

Op 24 januari overleed Raymond

in Ruddervoorde waar hij in het

woonzorgcentrum Ter Luchte

verbleef. 

Hij had 4 kinderen, 12 kleinkinde-

ren en 20 achterkleinkinderen. In

Sint-Baafs-Vijve blijft de herinne-

ring aan meester Raymond leven-

dig. 

“Tot lang na zijn pensioen sprong

hij nog eens binnen in de school.

Het onderwijs is veel veranderd,

maar we zijn ervan overtuigd dat

Raymond ook in deze tijd een

even geniale meester zou geweest

zijn”, besluit Joost. 

S I N T - B A A F S - V I J V E N E E M T A F S C H E I D V A N G E W E Z E N S C H O O L H O O F D D E S M E T

“Meester Raymond gaf het voorbeeld”

_________

“Raymond was
een rasverteller
en leergierig,
dat bewijzen
zijn negen
diploma’s”
_________

Links: Meester Raymond sprong na zijn pensioen nog geregeld binnen in

de school. Rechts: Meester Raymon (derde van rechts) als actief leraar.

SINT-BAAFS-VIJVE Op 24 januari overleed Raymond

Desmet op 95-jarige leeftijd. In 1957 werd hij hoofd-

onderwijzer in Sint-Baafs-Vijve, waar hij zijn stempel

drukte op het cultureel en parochiaal leven. Oud-col-

lega’s Michel Vanhoutte en Joost Vandekerckhove

getuigen: “Een rustig man die met niemand ruzie

had”, weten ze. 

DOOR NIELS VROMANT

OOIGEM Wielsbeke is voor-

stander van een nieuw detec-

tiesysteem op de Zwaantjes-

brug. De jongste zes jaar al-

leen al reden er op de N382

drie vrachtwagens tegen de

onderkant van de brug. Daar-

om zoeken De Vlaamse Wa-

terweg nv, het Agentschap

Wegen en Verkeer en de ge-

meenten Wielsbeke en Oost-

rozebeke naar een manier om

de kans op ongevallen te ver-

minderen. “Een hoogtedetec-

tiesysteem meet de hoogte

van de vrachtwagen. Als die te

hoog is, krijgt de chauffeur op

een bord het signaal om een

omleiding te volgen”, legt

Wielsbeeks burgemeester Jan

Stevens (CD&V) uit. “Wij zijn

voorstander van dit systeem

dat 300.000 euro kost en heb-

ben ons deel, 30.000 euro, op-

genomen in onze meerjaren-

planning.” Ook Oostrozebeke

voorziet hiervoor geld terwijl

De Vlaamse Waterweg nv en

AWV het resterende bedrag

ophoesten. (NVR)

Zwaantjesbrug

krijgt systeem dat

hoogte van

vrachtwagens

detecteert

Bron :  Krant van West-Vlaanderen - 5 februari 2021
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JAN (66) ZET DRIESTERRENHOTEL OPEN VOOR DAKLOZEN TIJDENS KOUDE NACHTEN

«Die mensen helpen geeft me goed gevoel»

Hotel Focus in de Hoveniers-
straat achter het treinstation
kan in normale omstandighe-
den tot 120 gasten tegelijk ont-
vangen, maar door de corona-
crisis is dat niet mogelijk. Het
driesterrenhotel heeft dus
ruimte zat. Afgelopen nacht
sliepen er voor het eerst vier
daklozen in Focus. «Het geeft
zeker een positief gevoel om
die mensen te helpen, al zijn er
nog andere argumenten die
een rol spelen», vertelt Jan Van
Baelen (66), die Focus al een
kwarteeuw samen met zijn
echtgenote Paula Mertens (65)
runt. «Elke euro is mooi mee-
genomen in deze moeilijke tij-
den, want we krijgen een ver-
goeding om de daklozen een
kamer aan te bieden. En zo
kunnen we ook iets terugdoen
voor onze stad. Of ik het wel he-
lemaal vertrouw? Ik ga ervan
uit dat 99 procent van de mens-
heid goed is. In de 25 jaar dat
we aan de slag zijn, heb ik nog
maar drie keer de politie moe-

ten bellen, om een gast die zich
misdroeg mee te nemen.»

Coronamaatregelen
Het CAW en de stad klopten bij
hotel Focus aan omdat de
nachtopvang in de Tuighuis-
straat onder druk staat. Uitwij-
ken naar jeugdherberg Groe-
ninghe, zoals eerder al gebeur-
de, kan niet omdat er daar wer-
ken bezig zijn. «Er zijn normaal
24 plaatsen voor daklozen in de
nachtopvang», zegt schepen
van Sociale Vooruitgang Philip-
pe De Coene (sp.a). «Door de co-
ronamaatregelen is het aantal
plaatsen herleid tot zestien. In

combinatie met de vrieskou zet
dat toch wel wat druk op de ca-
paciteit. Omdat we niet willen
dat er iemand buiten slaapt,
zochten we naar extra capaci-
teit in de hotelsector. Er kun-
nen in hotel Focus maximaal
zes daklozen terecht, met de
mogelijkheid om uit te breiden
naar twaalf.»

Dagopvang
Ook nieuw sinds deze maand:
een dagopvang voor daklozen
op Overleie, in een gewezen lo-
kaal van toneelgroep De Spat-
jes. De vorige dagopvang in
jeugdherberg Groeninghe is
tijdelijk dicht door infrastruc-
tuurwerken. «We kunnen tot
25 daklozen in de dagopvang
ontvangen, zodat ze niet op
straat blijven in deze kou. Ze
kunnen er opwarmen en krij-
gen er warme dranken. De dak-
lozen moeten nu om 8.30 uur ‘s
ochtends de nachtopvang ver-

laten. We verruimen dat naar 9
uur, zodat de tijd tussen de slui-
ting van de nachtopvang en de
opening van de dagopvang om
10.30 uur zo kort mogelijk is.
Hetzelfde verhaal ‘s avonds: de
dagopvang sluit om 18 uur, ter-

wijl de nachtopvang om 19.30
uur opent», zegt schepen De
Coene. De daklozen krijgen er
een bed, broodmaaltijd,
douche en babbel. Er is ook een
extra lading warme winterkle-
dij voorhanden.

KORTRIJK

Zaakvoerder Jan Van Baelen bij driesterrenhotel Focus. Foto’s Henk Deleu

Een van de kamers waar de daklozen kunnen overnachten. 

KORTRIJK
Trio laat man 
voor dood achter 
na val van stelling
Twee jongemannen en een
vrouw lieten ‘s nachts een vriend
voor dood achter nadat hij van
een stelling was gevallen. De
toenmalige partner van de vrouw
ging ‘s nachts naar de nachtwin-
kel, maar mocht daarna niet
meer binnen in de woning van de
vrouw. Hij klom op een stelling
en viel op zijn hoofd. Allen riske-
ren ze nu een celstraf voor schul-
dig verzuim.

Het trio was samen met de man in
de nacht van 22 op 23 april 2018
aan het feesten met sloten alcohol
en cannabis in de woning van de
vrouw in de Langemeersstraat in
Kortrijk. Op een bepaald moment
werd de man met de bankkaart van
zijn vriendin om drank gestuurd
naar de nachtwinkel. Toen hij te-
rugkwam, werd hij niet meer bin-
nengelaten. «Hij bonkte op deuren
en ramen, maar niemand deed
open», zei de openbare aanklager.
«Op camerabeelden is te zien hoe
hij dan om 1 uur ‘s nachts op een
stelling klimt om op het raam te
bonken om toch binnen te geraken.
Enkele minuten daarna valt hij op
zijn hoofd.» 

Coma
Nog op de camerabeelden is te zien
hoe het overgebleven trio zeven
minuten later naar buiten komt.
«Ze zagen hem liggen maar wan-
delden weg naar de Veemarkt. Eén
van de jongens keerde terug en
boog zich over hem. Hij nam de
bankkaart van de vrouw uit de zak-
ken van het slachtoffer en 30 euro.»
Uren later, om 6.20 uur, vinden de
afvalophalers van de stad de man
op de stoep. Ze verwittigden de
hulpdiensten. Het slachtoffer lag
nadien wekenlang in een coma en
moest nadien alles opnieuw leren.
Alle drie riskeren ze een gevange-
nisstraf van 10 maanden voor
schuldig verzuim. Vonnis op 3
maart. (AHK)

HARELBEKE
Doek valt over
gloednieuwe
Hyperbowling Split
Amper negen maanden na de
opening, moet Hyperbowling
Split in Harelbeke alweer de deu-
ren sluiten.

Vincent Delatter en Saskia Delrue
uit Bavikhove zagen het nochtans
zitten. Je zou  kunnen bowlen,
snookeren en poolen in de Hyper-
bowling, en er zou ook een indoor-
speeltuin komen, zo kondigden ze
in maart aan in onze krant. Dat was
luttele dagen voor de eerste lock-
down werd afgekondigd. De coro-
nacrisis blijkt ook de reden te zijn
voor het plotse einde aan hun
droom. « Het klopt dat we dicht zijn
en dat we definitief stoppen. Het is
financieel niet langer haalbaar om
er nog verder mee te doen. Zo’n
lange sluiting zonder inkomsten en
met blijvende vaste kosten is niet
langer houdbaar. We zijn op een su-
perslecht moment gestart en jam-
mer genoeg zijn we één van de dui-
zenden zaken die de coronacrisis
niet kunnen overleven.» (JME)

KORTRIJK
Kwart reizigers met drugs
op zak bij controle
Op de snelwegparking van tank-
station Shell in Marke (Kortrijk)
zijn zondag bij een internationale
actie tegen drugstoerisme 31 reizi-
gers betrapt met drugs in hun bezit.
De internationale actie ‘Etoile’ liep
van 4 tot 7 februari. Verschillende
politie- en douanediensten uit Bel-
gië, Nederland, Luxemburg en
Frankrijk werkten mee. Er werd on-
der meer gecontroleerd op de snel-
wegparking in Marke zondagna-
middag en –avond. 31 van de 130
gecontroleerde reizigers bleken in
het bezit van gebruikershoeveelhe-
den drugs. Onder meer een inter-
nationale Flixbus bleek een geliefd
transportmiddel voor gebruikers
die vanuit Nederland terugkeer-
den. (LSI)

Over twee weekends valt defi-
nitief het doek over Moeder
Jeanne. Na een kwarteeuw
sluiten Thierry Verschueren
en Ann Denys hun bekende
restaurant in de Stationsstraat
in Waregem. Dat betekent de
start van een nieuw verhaal,
want het koppel heeft een
nieuw horecaconcept in petto.

Eind september maakten
Thierry Verschueren (50) en
Ann Denys (51) bekend dat de
vaste waarde in de Stations-
straat ophoudt te bestaan. Op
1 maart 2021 zouden ze voor
het laatst in de potten roeren
en gasten ontvangen, maar dat

was buiten corona gerekend.
«We hadden graag de laatste
maanden nog volwaardig wil-
len uitdoen, met op 1 maart
een soort van coronaproof af-
scheidsfeest. Toen leek ons dat
mogelijk, maar nu heeft de rea-
liteit ons ingehaald. Heel jam-
mer voor ons vast cliënteel. En
eerlijk? We hadden het ook
graag anders gezien», vertelt
het koppel.

Knipoog
Het afscheid komt er nu in de
vorm van een afscheidsmenu,
dat je op zaterdag 20 en zondag
21 februari kan afhalen. «Bij elk
menu geven we een gratis fles-

je wijn als bedanking én bren-
gen we een knipoog naar onze
nieuwe zaak», zegt Thierry.
«We verlaten Waregem, maar
blijven in de streek. Het con-
cept verandert volledig: de
keuken van Moeder Jeanne
komt in een nieuw kleedje, op
een nieuwe locatie. Later meer
daarover», klinkt het. 
Je kan het afscheidsmenu voor
45 euro per persoon telefo-
nisch bestellen op
056/60.28.90 of via WhatsApp
op 0494/07.76.20. Voor het
pand van Moeder Jeanne,
dat te huur staat op www.im-
moroba.be, is er nog geen nieu-
we invulling. (PNW)

WAREGEM

Ann en Thierry in hun restaurant Moeder Jeanne. 
Foto Pieterjan Neirynck

Laatste weken voor restaurant Moeder Jeanne

Hinder voor afvalophaling 
door vriesweer blijft beperkt 
in Groot-Kortrijk
De afvalophaling in Kortrijk en deelgemeenten ver-
loopt door het vriesweer minder vlot dan normaal.
Vooral landelijke wegen kunnen glad zijn, wat niet
ideaal is voor grote vuilniswagens. Dat wordt opge-
lost door daar kleinere en meer mobiele voertuigen
in te zetten. Waar ook dat niet lukt, vraagt de stad om
het afval weer binnen te nemen tot de winterprik
achter de rug is.

«De ophaalploegen doen in moeilijke omstandighe-
den hun uiterste best om alle straten te bedienen. Be-
gin deze week lukte dat. We zetten extra bestelwa-
gens en een bakkerswagentje in om landelijke en
smalle wegen toch te bereiken. Het kan wel zijn dat
de afvalophaling op een later tijdstip gebeurt dan nor-
maal», zegt burgemeester Ruth Vandenberghe (Team
Burgemeester).
Aan inwoners van straatjes die toch onbereikbaar zijn
voor de ophaalploegen, wordt gevraagd om het afval
weer binnen te nemen en bij de volgende ophaalron-
de weer buiten te zetten. Wie dat wil, kan de ophaal-
ploegen trouwens helpen door het afval aan de rand
van de rijweg te plaatsen. Wie niet in staat is om zijn
eigen stoep schoon te vegen, kan tegen een kleine ver-
goeding een beroep doen op de klusjesdienst van de
vzw Effect: tel. 056/28.27.70 of mail naar info@vzwef-
fect.be. (LPS)

Markske en Boma van FC De Kampioenen zak-
ten naar Kortrijk af, om er een zoektocht naar
de leukste plekjes van de stad voor te berei-
den. Deelnemen kan vanaf vrijdag 12 februari. 

Het opzet is simpel: Markske wil stadsgids van
Kortrijk worden. Om te slagen voor zijn exa-
men, organiseert hij een wandeling met zoek-
tocht en probeert hij zoveel mogelijk gezinnen
te enthousiasmeren om mee te doen. «Het
wordt een unieke stadswandeling langs onze
mooiste trekpleisters», zegt burgemeester
Ruth Vandenberghe (Team Burgemeester), die
vraagt om onderweg de coronamaatregelen te
respecteren en vooraf ook de druktebarometer
in het oog te houden.

Tien QR-codes zoeken
Wie mee doet, haalt vanaf vrijdag 12 februari
een kaartje af in winkelcentrum K in Kortrijk
of in de dienst Toerisme in museum 1302 in het
Begijnhofpark. Met het kaartje zoek je tien QR-
codes in de binnenstad. Bij het scannen van de
codes, krijg je een video- of audiofragment van
Markske of Boma te horen met een vraag of op-
dracht over de plek waar je op dat moment
bent. Wie het antwoord weet op alle vragen,
krijgt een cadeautje. De zoektocht is gratis en
loopt van vrijdag 12 tot en met zondag 18 april. 

(LPS)
Markske en Boma aan het winkelcentrum K,

samen met handelaar Mario Dhont. Foto RV

Zoek samen met Markske en Boma naar leukste plekjes in Kortrijk

Of ik hen wel
vertrouw? Ik ga ervan
uit dat 99 procent van
de mensheid goed is

JAN VAN BAELEN
HOTEL FOCUS

De nachtopvang in Kortrijk staat onder
druk, nu zich meer daklozen aanmelden
door de vrieskou. Driesterrenhotel Fo-
cus reikt daklozen nu een helpende
hand door hen een kamer aan te bieden.
«Dat doen we uit menslievendheid. En
we hebben door de coronacrisis nu toch
geen klanten», zegt zaakvoerder Jan
Van Baelen. Er sliepen vorige nacht al
meteen vier daklozen in het hotel.

PETER LANSSENS

Bron :  Krant van West-Vlaanderen - 10 februari 2021
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Caroline Commenne (42)
baat sinds begin dit jaar 
how2balance uit in de Kleine 
Sint-Jansstraat 17 in Kortrijk. 
Daar kunnen vrouwen terecht 
die vragen hebben over de me-
nopauze.  Caroline is psychia-
trisch verpleegkundige. Ze 
merkte hoe vrouwen veel vra-
gen stelden over de menopauze
en de bijbehorende ongemak-
ken, maar zag dat antwoorden 
vaak uitbleven. Ze verdiepte 
zich in het thema en ging weer 
studeren. 

“Ik ben nu afgestudeerd als
menopauzeconsulent”, zegt 
Caroline. “Dit postgraduaat 
volgde ik in de hogeschool Vi-
ves in Kortrijk. Het is een op-

leiding die begeleid wordt door 
professor Depypere van het 
Gentse UZ. Die heeft ingezien 
dat het echt nodig was om 
mensen daarvoor op te leiden. 
Ik ben een van hen.”

Een menopauzeconsulent
geeft vooral informatie en pro-
beert de vrouw te helpen. Luis-
teren is een eerste zaak. Daar-
na wordt ingezoomd op welk 
soort hulp het beste past. “De 
gemiddelde leeftijd waarop 
een vrouw in de menopauze 
belandt, is 51 jaar. Het kan ook 
eerder voorvallen. Sommigen 
hebben weinig of geen klach-
ten. Anderen hebben milde 
klachten. Twintig procent 

heeft alle mogelijke klachten. 
Het komt erop aan om samen 
met hen de juiste balans te vin-
den.” 

“Ik vind het bijna een missie
om vrouwen voldoende infor-
matie te geven. Vaak hoor je 
dat de vrouw die ongemakken 
moet aanvaarden, het hoort er-
bij. Maar ze kunnen leiden tot 
verstoord slaapgedrag, depres-
sies of burn-outs. Opgepast, ik 
kan geen relaties herstellen die
door de menopauze spaak lie-
pen, dat gebeurt ook. Maar ik 
kan wel voldoende informatie 
geven en vooral doorverwijzen 
indien nodig.” 

Luisteren 

“Samenwerking met de arts is
altijd mogelijk. Wil iemand 
wat bijkomende hormonen of 
wil ze dat niet? Wil ze iets doen
aan de hartkloppingen? In te-
genstelling tot artsen die vaak 
amper de mogelijkheid hebben 
om echt te luisteren, nemen 
wij de tijd om dat samen uit te 
zoeken. Vaak is iemand al ge-
baat bij twee of drie sessies.”

Het beroep van menopauze-
consulent is vrij nieuw en 
wordt nog niet terugbetaald. 
Een consultatie kost 50 euro. 

Caroline is menopauzeconsulent en baat how2balance uit

“Mijn missie is om vrouwen 
voldoende te informeren”
Opvliegers, hartkloppin-
gen, gewrichtspijnen, sla-
peloosheid… De ene vrouw 
in de menopauze heeft er 
amper last van, maar an-
deren hebben het zwaar te 
verduren. In Kortrijk kun-
nen zij die last hebben van 
de zogenoemde overgang 
terecht bij Caroline Com-
menne. Zij is menopauze-
consulent. 

KORTRIJK 

W Caroline Commenne is psychiatrisch verpleegkundige en verdiepte zich in het thema menopauze.

KRIS VANHEE

 L
O

H

CAROLINE COMMENNE 
MENOPAUZECONSULENT

“Vaak hoor je dat een 
vrouw die ongemakken 
moet aanvaarden, 
het hoort erbij. Maar 
ze leiden soms tot 
verstoord slaapgedrag 
of depressies”

In Kortrijk zullen fietsers
mogen rechtsaf slaan bij rood
licht waar het verkeer gere-
geld wordt met verkeerslich-
ten. Op veertien kruispunten
van gewestwegen wordt daar-
voor het verkeersbord B22 ge-
plaatst. Dat geeft aan dat de
fietser rechtsaf mag zonder
groen licht af te wachten.
Fietsers zullen dit op 23 plaat-
sen ongehinderd kunnen
doen. 

“Op kruispunten met gewest-
wegen en verkeerslichten
staan fietsers die willen af-
slaan, vaak nodeloos te wach-
ten aan een rood licht”, licht
schepen van Mobiliteit Axel
Weydts (SP.A) toe. “De wetge-
ver voorziet in de mogelijk-
heid om af te slaan, op voor-
waarde dat er een verkeers-
bord B22 staat. Kortrijk was al
jaren vragende partij om dit

Als fietser mag je straks  
rechtsaf slaan bij rood licht
Straks mag je door veer-
tien rode lichten rijden als 
fietser in Kortrijk. Het 
schepencollege heeft dat 
maandag besloten.

toe te passen op een aantal
kruispunten in de stad. We
zijn heel erg blij dat het
Vlaams Gewest daarin mee-
gaat.” 

Nieuw type verkeerslichten

Op het onlangs heraangeleg-
de kruispunt Pirroen in de
Oudenaardsesteenweg was het
al sinds mei mogelijk om
rechtsaf te slaan voor fietsers.
Een nieuw type verkeerslich-
ten maakt dat mogelijk. De an-
dere dertien kruispunten waar
dat mogelijk wordt, worden
aangeduid met het bovenver-
melde verkeersbord B22.  (vkk)

KORTRIJK 

W Zo ziet het verkeersbord B22 eruit.
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Bejaard koppel riskeert celstraf 
na racistische verwijten

De zeventigjarige garagist en
zijn 64-jarige vrouw hadden
een conflict met een allochto-
ne man. “Mijn cliënt vond dat
hij te veel moest betalen voor
de takeldiensten van de be-
klaagde. Maar die discussie is
volledig ontspoord”, zo zei de
advocaat van het slachtoffer. 

Op 27 september 2019 eiste
de man de auto terug die het
koppel achterhield om zo
druk te zetten op het betalen
van een nog openstaande fac-
tuur. 

“In plaats van dat onderling
te regelen of desnoods gerech-
telijke stappen te zetten, heeft
het koppel het slachtoffer

zwaar aangepakt. De garagist
heeft hem geslagen met een
bezemsteel en bedreigd met
een hamer. Ook moest hij tal
van pijnlijke, racistische ver-
wijten incasseren”, zei de pro-
cureur. Toen de man de poli-
tie erbij haalde, bleven ze ra-
cistische verwijten maken.
Ook werden ze agressief tegen
de agenten. 

“Niets verkeerd gedaan”

Alleen de garagist kwam zich
verantwoorden in de recht-
bank. Hij ontkent dat hij sla-
gen uitdeelde. “Hij had maar
moeten betalen, dan was er
niets gebeurd”, zei hij. Tijdens
de zitting herhaalde de be-
klaagde enkele racistische
verwijten, waarop hij door de
rechter het zwijgen werd op-
gelegd. “Ik betaal geen scha-
devergoeding. Ik heb niets
verkeerd gedaan.”

Hij riskeert een celstraf van
zes maanden, zijn vrouw een
celstraf van vier maanden.
Vonnis op 22 februari.  (eva)

Een koppel uit Wevelgem 
moest zich voor de rechter 
verantwoorden voor racis-
tische opmerkingen. Een 
zakelijk conflict liep uit de 
hand waarna een man van 
allochtone afkomst slagen 
kreeg. Er werden ook tal 
van verwijten naar zijn 
hoofd geslingerd.

WEVELGEM 

clagepark in Heule weer opent, 
gaat het recyclagepark in de 
Maandagweg definitief dicht. 
Tot dan kan je daar nog terecht 
met gratis afval. Met de betalen-
de afvalfracties ga je naar Rolle-
gem, Harelbeke of een ander in-
tergemeentelijk recyclagepark in
de Imog-zone. Zolang Heule ge-
sloten blijft, worden de ope-
ningsuren van Rollegem en de 
Maandagweg uitgebreid. Voor 
die parken moet je nog altijd on-
line reserveren. Voor Imog Ha-
relbeke is dat niet nodig. 

De uitbreidingswerken in Heu-
le liepen vertraging op door een 
juridisch geschil. Dat is nog altijd
niet definitief van de baan.  (vkk) W Het recyclagepark krijgt onder andere weegbruggen en wordt uitgebreid.
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geparken Maandagweg en Rolle-
gem uitgebreid. 

In Heule kan je voorlopig alleen
terecht met de gratis afval, maar 
vanaf mei wordt het een vol-
waardig Diftar-park zoals in Rol-
legem en Harelbeke. Daar kan je 
terecht met alle soorten afval, 
ook de betalende. Daarvoor 
wordt het heringericht met 
weegbruggen en wordt het in op-
pervlakte uitgebreid. 

Wanneer het vernieuwde recy-

Het recyclagepark wordt omge-
bouwd tot een volwaardig park 
waar je met alle afvalfracties te-
recht kan. Dat is nu niet het ge-
val. Tijdens de werken worden 
de openingsuren van de recycla-

Het recyclagepark in Heu-
le sluit op 8 februari. Het 
wordt aangepast voor alle 
afvalfracties. de herope-
ning is gepland voor mei.

HEULE 

Recyclagepark van Heule 
sluit tijdelijk de deuren

Bron :  Het Nieuwsblad - 26 januari 2021

KORTRIJK
Man (49) voor rechter
na racistische
uitlatingen aan
winkelcentrum K
Een 49-jarige man uit Kortrijk
moest zich maandag op de recht-
bank verantwoorden voor racisti-
sche uitlatingen die hij deed aan het
winkelcentrum K. Hij schold een
paar vrouwen uit en zei dat ze
moesten terugkeren naar hun land.
De vrouwen waren op 8 mei 2019
aan het wandelen in de Wijngaard-
straat in het centrum van Kortrijk.
Daar zagen ze hoe beklaagde in
een hevige discussie was verwik-
keld met een veiligheidsagent. Be-
klaagde C. D. draaide zich plots om
en schold hen uit. «Hij snauwde hen
onder andere toe dat ze moesten
terugkeren naar hun land», zei het
openbaar ministerie. Volgens de
advocaat van de man reageerde hij
enkel omdat ze zich moeiden in een
discussie waar ze niets mee te ma-
ken hadden. «Ze waren hem aan
het uitlachen, hij heeft daarop ge-
reageerd», pleitte zijn advocaat.
Hij riskeert een geldboete van 250
euro. Vonnis op 22 februari. (AHK)

AVELGEM
Dievegge Carrefour
opnieuw voor rechter
Een 37-jarige vrouw uit Avelgem
riskeert vijf maanden gevangenis-
straf voor verschillende diefstallen
die ze pleegde in het grootwaren-
huis Carrefour in Waregem. De
vrouw werd eerder al twee keer
veroordeeld voor verschillende
diefstallen. De vrouw uit Avelgem
sloeg verschillende keren toe en
ging telkens met heel wat etenswa-
ren aan de haal in de Carrefour in
Waregem. «Mevrouw is lang niet
aan haar proefstuk toe», zei het
openbaar ministerie maandag.
«Recent werd ze nog veroordeeld
voor twee diefstallen. De inkt is nog
niet droog of ze pleegt al opnieuw
feiten.» De vrouw riskeert nu een
gevangenisstraf van 5 maanden.
Vonnis op 22 februari. (AHK)
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Het recyclagepark in de Lage
Dreef in Heule wordt vanaf
maandag 8 februari tot een vol-
waardig recyclagepark omge-
bouwd waar je met alle afvalfrac-
ties terechtkan. De werken du-
ren tot begin mei.

Een omwonende van het recycla-
gepark in Heule, die inkijk en hin-
der vreest, tekende eerder be-
zwaar aan tegen de uitbreiding en
vernieuwing. Toch vatten de wer-
ken sowieso aan. 
Het recyclagepark in Heule wordt
twintig procent groter in opper-
vlakte en krijgt weegbruggen. De
voorbereidende werken zijn al
gestart. Het recyclagepark sluit er
vanaf de week van maandag 8 fe-
bruari. 
Zolang het recyclagepark in Heu-
le gesloten blijft, kan je in de
Maandagweg in Kortrijk nog met
gratis afvalfracties terecht. En tij-
dens de werken worden de ope-
ningsuren van de parken in Rol-
legem en de Maandagweg uitge-
breid. Eens het recyclagepark in
de Lage Dreef in Heule begin mei

weer open is, sluit het recyclage-
park in de Maandagweg in Kort-
rijk definitief. Met alle afvalfrac-
ties ga je dan naar Heule, Rolle-
gem, Harelbeke of een ander in-
tergemeentelijk recyclagepark

van Imog. Voor de recyclagepar-
ken in Rollegem en Heule blijf je
trouwens online reserveren.
Meer info hierover staat
op  www.kortrijk.be/recyclage-
parken. (LPS)

De voorbereidende werken zijn gestart. Foto stad Kortrijk

Recyclagepark in Heule drie maanden dicht voor verbouwingen

Er worden dertig vaccins per uur gezet. Foto AZ Groeninge

KORTRIJK
Eerste 300 medewerkers van AZ Groeninge kregen vaccin
Het vaccineren van het zieken-
huispersoneel in AZ Groeninge
op Hoog Kortrijk is eindelijk ge-
start, een week later dan eerst
voorzien. Driehonderd artsen
en medewerkers van Intensieve
Zorgen en Spoedgevallen kre-
gen gisteren een eerste prikje. 

De driehonderd medewerkers die
na (laat) groen licht van het
Vlaams Agentschap Zorg en Ge-

zondheid als eerste een prikje
kregen met het Pfizer-vaccin,
staan logisch op de meest kriti-
sche diensten in AZ Groeninge.
Bescherming voor zichzelf en hun
omgeving is er het meest nodig,
zodat ze hun werk veilig en goed
verder kunnen zetten. 

«Positief blijven»
«Er worden dertig vaccins per uur
gezet», vertelt woordvoerder

Stefaan Lammertyn. «Wanneer
we verder kunnen vaccineren,
hangt volledig van de aanleve-
ring af. Maar voor medewerkers
en artsen die met Covid-19-pa-
tiënten in aanraking komen, zou
dat toch snel moeten lukken. We
blijven positief hier.We hopen
dat alle afdelingen in het zie-
kenhuis zo snel mogelijk be-
diend worden»,besluit de
woordvoerder. (LPS)

KORTRIJK
De steden Kortrijk en Harelbeke,
de gemeente Kuurne en de Eer-
stelijnszone regio Kortrijk zoe-
ken een tijdelijke en minstens
halftijdse HR-manager, om de
aansturing en personeelsbezet-
ting van het vaccinatiecentrum
in Kortrijk Xpo mee in goede ba-
nen te leiden.

De HR-manager staat dagelijks
mee in voor de planning en op-
volging van de diverse ‘shifts’ en
de verschillende personeelsgroe-
pen: medisch, niet medisch, vrij-
willigers… Hij of zij is het aan-
spreekpunt voor de betrokken
medewerkers, ook tijdens week-
ends, tot en met oktober. De ver-
loning is op masterniveau, met

mogelijkheid tot uitlening via uw
huidige werkgever voor de tijde-
lijke functie of met mogelijkheid
voor een tijdelijk contract bij de
stad Kortrijk. Vragen: perso-
neel@kortrijk.be of tel.
0473/86.26.31 (Nele Hofman).
Wie alle details van de vacature
wil raadplegen, vindt ze op
www.kortrijk.be. (LPS)

Vaccinatiecentrum Xpo zoekt dringend HR-manager

KATHOLIEKE BASISSCHOLEN KORTRIJK DOEN OPROEP:

«Verplicht mondmaskers
vanaf vijfde leerjaar»

Er is sinds deze week een nieu-
we regel in Vlaanderen van
kracht, wat het dragen van een
mondmasker in het lager on-
derwijs betreft. Zodra een leer-
ling of leerkracht in isolatie zit

wegens een positieve corona-
test of in quarantaine zit we-
gens ziekte, maar nog geen po-
sitieve test aflegde, moet(en)
de betrokken klas(sen) twee
weken preventief een mond-

De scholengemeenschap Katholieke Basisscholen Kortrijk
(KBK) pleit voor een mondmaskerplicht vanaf het vijfde leer-
jaar in het lager onderwijs. «Maak het voor iedereen duidelijk,
zodat we geen overbodige discussies meer hebben met ou-
ders», vindt woordvoerder Rik Bossuyt. 

PETER LANSSENS
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Rik Bossuyt, woordvoerder van de scholengemeenschap
Katholieke Basisscholen Kortrijk. Foto Henk Deleu

De directeurs van de tien
middelbare scholen binnen
de groep Rhizo in Kortrijk en
Zwevegem vragen dat er een
systematische preventieve
speekseltesting wordt uitge-
rold in het onderwijs. Ze
doen dat nu Vlaams minister
van Onderwijs Ben Weyts (N-
VA) een nieuwe teststrate-
gie aankondigt.

De directeurs, die te rade gin-
gen bij Jo Vandesompele, pro-
fessor functionele genomica
aan UGent en CSO Biogazelle,
stellen voor dat er systema-
tisch speekseltests worden
afgenomen bij de leerlingen.
«Op een vaste dag in de week
zouden bij het eerste lesuur

speekseltests afgenomen
kunnen worden», zegt Fran-
ceska Verhenne, directeur
van Rhizo Lyceum OLV Vlaan-
deren in Kortrijk. «Hetzelfde
gebeurt bij personeelsleden
die dit wensen. De tests wor-
den op school afgehaald en
naar het labo gebracht. ‘s
Avonds of ten laatste de vol-
gende dag kunnen de ouders
de resultaten van hun kind op
een website aflezen.»
De resultaten kunnen ook
door het CLB opgevraagd
worden, die van de perso-
neelsleden door de arbeids-
arts. «Door deze tests weke-
lijks te herhalen kan er accu-
raat opgetreden worden.» 

(JME)

Tien schooldirecteurs pleiten voor
systematische speekseltests

masker dragen. Dat is voor vijf-
de en zesde leerjaren het geval.
«Het is stilaan niet meer houd-
baar zo», vertelt Rik Bossuyt.
«Vlaams minister van Onder-
wijs Ben Weyts lanceert van al-
les, maar wij moeten wel de
vele discussies met de ouders
voeren. We hebben niets tegen
regels, maar het moet voor ie-
dereen duidelijk blijven. We
vinden het daarom beter om in
vijfde en zesde leerjaren een
mondmaskerplicht in te voe-
ren op school, binnen en bui-
ten. Zo sluit je vanaf die leerja-
ren meteen ook pesterijen –
sommige kinderen dragen nu
mondmaskers, anderen niet –
uit. En zo zijn we extra be-
schermd tegen de meer be-
smettelijke Britse variant.»

Blij met reisverbod
Katholieke Basisscholen Kort-
rijk – met Sint-Paulus, Sint-
Theresia, ‘t Fort, Sint-Jozef, Da-
miaan, Onze-Lieve-Vrouw van
Vlaanderen en ‘t Hoge – omvat
zo’n 2.300 leerlingen. Daarvan
zitten er nu 25 in quarantaine,
waarvan er twee positief zijn.

«Het valt momenteel goed
mee, er zijn geen zware uitbra-
ken», zegt Rik Bossuyt. «Wat
wel opvalt: na de kerstvakantie
moesten 55 leerlingen in qua-
rantaine, na reizen in een rode
zones in het buitenland. Som-
migen daarvan zitten nog altijd
in quarantaine omdat er be-
smettingen binnen hun fami-
lie bijkwamen. En dat terwijl
de krokusvakantie ondertus-
sen al in zicht komt. We zijn
dus héél blij met het reisver-
bod nu. Want het is niet leuk
om aan ouders te vragen om
hun kind(eren) te komen ha-
len, nadat ze in de klas vertel-

den waar ze op reis waren ge-
weest»

«Volg regels»
De scholengemeenschap roept
op om de coronamaatregelen
te blijven volgen. «Als we soms
zien hoe elke dag een andere
grootouder of tante of oom een
leerling komt ophalen… één
knuffelcontact is dat niet na-
tuurlijk. De gevolgen kunnen
groot zijn, wat het open hou-
den van scholen betreft. Hou
jullie dus alsjeblieft aan de re-
gels. Thuis, op de bus, in win-
kels, overal. Anders blijft het
dweilen met de kraan open.»

Bron :  Het Laatste Nieuws - 26 januari 2021



(KM35/2)

I 38
VRIJDAG 5 FEBRUARI 2021

DEERLIJK 

Muziek is de moedertaal van het

hart, beweerde de Duitser Ernst

Hohenemser ooit. Van de onwrik-

bare waarheid die achter deze ge-

vleugelde woorden schuilgaat,

hoef je Laurents Dhaene niet te

overtuigen. Muziek heeft altijd

een belangrijke rol gespeeld in

het leven van de 29-jarige Deerlij-

kenaar, die in het dagelijks leven

als verpleger aan de slag is in het

woonzorgcentrum Biezenheem

in Bissegem.

“Ik had een programma om num-

mers op te nemen en richtte mij

in de beginjaren vooral op elek-

tronische muziek”, verduidelijkt

Laurents, die bij zijn vrienden be-

ter gekend is als Lou Pottetoe.

“Onder impuls van Kevin Verzele,

die onder de artiestennaam Zele

Beeste al een solo EP ‘Tbegon in

91’ uitbracht, kwam ik in het hip-

hopwereldje terecht. Hij maakt

naast Kenny Verzele (Mc Keke),

Timo Van Hossemael (Beatmo)

en mezelf deel uit van Minstens

Records.”

EIGEN LEEFWERELD

“Vanuit onze studio, die een veel

betere akoestiek heeft dan onze

vorige zolderruimte, zijn we mo-

menteel volop bezig met de voor-

bereiding van een eerste EP. Het

wordt een album dat helemaal

van ons zal zijn. We steken er heel

wat tijd in. Een deadline hebben

we niet. We willen een product

leveren dat ‘af’ is en klinkt zoals

we dat echt willen.”

“Hoe onze nummers vorm krij-

gen? Daar zit geen eenzijdig stra-

mien in. We vertrekken meestal

vanuit een goede, vette beat. Die

laat speelruimte voor een passen-

de tekst. Die is minstens even be-

langrijk. De tekst moet puur zijn,

trouw aan je hart en ziel. Inspira-

tie halen we bij andere hiphopar-

tiesten en vooral uit het dagelijkse

leven. Thema’s als eenzaamheid,

democratie, vrede en conflict, ac-

tualiteit, milieu, mensenrech-

ten… komen daarbij aan bod. We

gaan geenszins pretenderen dat

hiphopartiesten de woordkunste-

naars van nu zijn, maar wij hech-

ten toch veel belang aan het teks-

tuele.”

HYPERMASCULIEN

“Hiphop kampt jammer genoeg

nog te vaak met een negatief ima-

go: artiesten met connecties in de

criminaliteit en een hypermascu-

line cultuur van opschepperij

over money, cars and bitches. Het

genre is meer dan dat. Net zoals

hiphopnummers bestaat er ook

poëzie van bedenkelijke kwaliteit.

Niet alle succesvolle hiphopar-

tiesten maken per se lichtvoetige

feestliedjes. Sommigen kiezen

uitdrukkelijk voor conscious hip

hop, waarbij de politieke emanci-

patie van minderheden centraal

staat en de artistieke elementen

van tekst en video meer aandacht

krijgen. Wij werken stilletjes ver-

der aan ons project. In deze sur-

realistische tijden lukt dat vrij

aardig. Een van de weinige voor-

delen van corona… We staan

niettemin te popelen om weer

ons ding te mogen doen voor een

breder publiek.”

Wie de muziek van het hiphop-

collectief wil beluisteren, kan

dat via SoundCloud of via You-

Tube onder Minstens Records

en Beatmo.

H I P H O P C O L L E C T I E F ‘ M I N S T E N S R E C O R D S ’ M A A K T W E R K V A N E E R S T E E P

“Vertrekken van een vette beat”

_________

“De teksten
van onze
nummers? Die
moet puur zijn,
trouw aan je
hart en ziel”
LAURENTS DHAENE

_________

Het hiphopcollectief Minstens Records met Timo Van Hossemael, Kevin Verzele,
Kenny Verzele en Laurents Dhaene. (foto DRD)

DEERLIJK Hiphop is niet meer weg te denken uit de

Vlaamse muziekwereld. “Ook in onze provincie is de

hiphopscene een dominant gegeven”, stelt Laurents

Dhaene, aka Lou Pottetoe. Samen met drie geestesge-

noten werkt hij met het collectief Minstens Records

aan een eerste EP. “Een deadline hebben we niet, we

willen een product dat echt af is.”

DOOR RIK DEVOS

‘Wij houden het hier proper. Jij

toch ook?’ Dat is de leuze die de

Mooimakers van Deerlijk willen

meegeven aan iedereen. Onder

impuls van Mooimaker Simon

Vanryckeghem (32) gebeurt dat

sinds kort ook met een geperso-

naliseerde bakfiets.

Momenteel zijn er 16 vrijwilligers

actief in Deerlijk. Simon is er één

van. Samen met Insen De Laere

en dochtertje Jana (5) woont hij in

de Patrijsstraat. “Ik ben altijd al

redelijk milieubewust geweest”,

steekt Simon van wal. “Toen er

vanuit de intercommunale maat-

schappij voor Openbare Gezond-

heid (Imog) een oproep werd ge-

lanceerd naar kandidaten voor

Mooimakers heb ik niet lang ge-

twijfeld.”

Elke Mooimaker neemt een aan-

tal zelfgekozen straten, pleinen

en wegen voor zijn of haar reke-

ning en ruimt minstens elf keer

per jaar het achtergelaten zwerf-

vuil en sluikstort op.

GEDRAGSWIJZIGING

“Imog ondersteunt het initiatief

met opruimmateriaal zoals grij-

pers, vuilzakken, handschoenen

en een kleine financiële vergoe-

ding. Mooimakers ijvert voor een

maatschappij waarin zwerfvuil en

sluikstort onaanvaardbaar zijn en

werkt daarvoor samen met ieder-

een die een bijdrage wil leveren

om deze problematiek de wereld

uit te helpen. Streven naar een

duurzame mentaliteitswijziging

en gedragsverandering vind ik

daar heel belangrijk in. Samen

zorgen voor een nette gemeente,

dat is het doel.”

De lockdown heeft de problema-

tiek van sluikstorten geen goed

gedaan. “De mensen worden aan-

gemoedigd om in eigen streek te

gaan wandelen, een prima zaak,

maar ze laten al te vaak vuilnis

achter. Wandelroutes rijzen als

paddenstoelen uit de grond, maar

het ontbreekt vaak aan voldoende

vuilnisbakken langs het traject. Je

moet echt niet lang zoeken om

met massa’s zwerfvuil geconfron-

teerd te worden, vooral bier- en

andere blikjes, maar ook honden-

drollen, flessen sterke drank en

zelfs drugs. Dat wordt dan aan de

politie gemeld.”

“Ik trek er vaak met dochtertje Ja-

na op uit om het zwerfvuil te lijf te

gaan. Het emmertje was meestal

snel vol en daarom heb ik via Fa-

cebook een oproep gelanceerd of

er mensen interesse hadden in

het sponsoren van een bakfiets

voor de Mooimakers. Nauwelijks

enkele uren later was het al bingo.

We zijn Didier Taelman van Di-

man Verhuizingen alvast dank-

baar voor de financiële onder-

steuning. Alle Mooimakers van

Deerlijk kunnen de bakfiets ge-

bruiken. Ik sta in voor het beheer,

de bakfiets staat bij mij.”(DRD)

Mooimakers Deerlijk nu op de bakfiets
DEERLIJK Zwerfvuil op-

halen en sluikstorten

melden. Dat is een no-

tendop de functie van de

Mooimakers, die ook in

Deerlijk heel actief zijn.

Gewapend met grijper en

vuilzak gaan ze op pad in

de strijd tegen zwerfvuil.

“Corona heeft sluikstor-

ten nog erger gemaakt”

Simon Vanryckeghem en dochter Jana verzamelen samen zwerfvuil. (foto DRD)

Vogelgriep
DEERLIJK Afgelopen week

werd in een kalkoenbedrijf in

Deerlijk het vogelgriepvirus

vastgesteld. Het gaat om een

hoog pathogene variant van

het virus. Om een verdere

verspreiding van het virus te

vermijden worden aanvullen-

de maatregelen genomen

rond de haard van het bedrijf.

Het aanwezige pluimvee

wordt geruimd en er worden

een beschermingsgebied met

een straal van 3 km en een

toezichtsgebied met een

straal van 10 km rond de

haard ingesteld. De ophok-

plicht geldt nog steeds.

Kinderboerderij Bokkeslot in

Deerlijk verloor 42 dieren na

de vaststelling van het vogel-

griepvirus in het kalkoen-

bedrijf. De dieren werden

preventief geslacht. “Het

verlies van de dieren is één

zaak, maar de emotionele

waarde van bijvoorbeeld de

grote haan is ook groot”,

klonk het bij de teneerge-

slagen boer. Het virus is niet

overdraagbaar op mensen.

DEERLIJK
KORT

Bron :  Krant van West-Vlaanderen - 5 februari 2021
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Zuiderdijk 25, 9230 Wetteren | Open op ma, di, don, vrij: 10-12u & 13u30-18u

Woe in januari open: 10-12u & 13u30-18u | Za: 10-18u | Zo: 10-12u & 14-17u

T: 09 365 77 98 | houseandgardenindoor@skynet.be 

www.houseandgardenwetteren.com

SOLDEN! Ontdek onze folder op onze website.

*Prijzen zijn geldig van 04/01/21 t.e.m. 31/01/21 **Actie decoratie niet geldig op reeds afgeprijsde artikelen, promo’s en acties

Extra solden
-10%-10%

Zetel Ferrero:  (360 x 173/218cm) Deze zetel is 
te verkrijgen in ≠ opstellingen, stoffen en kleuren. 
Opstelling foto: zoals foto zonder hoofdsteun in stof categorie 2:

€ 1.650 -10%

€ 1.485*

Zetel Sinclair in leder
Cognac, zwart
of donkerbruin

€ 799  
€ 550*

Bureau Hendrik: 
Materiaal: eik
160 x 80cm
€ 1.799

€ 1.199*

Bureau Alexander: 
Materiaal: eik
160 x 120cm
€ 1.995

€ 1.675*€ 1.199* € 1.675*

Keukenblok BETA: 
116 x 75 x 90cm, 
Dennenhout + 
blauwsteen top

€ 999

€ 899*
€ 999

€ 899*

Keukenblok BETA: 
116 x 75 x 90cm, 

in ≠ motieven
& kleuren

€ 2,50  
€ 1*

€ 3,50  
 € 1,50*

Bordjes camerabewaking 
wijzen op ‘verstopte’ camera’s

Verspreid over Zuid-West-Vlaan-
deren staan vier camera’s van afval-
intercommunale Imog verstopt. Die
moeten sluikstorters betrappen. Nu
duikt echter een probleem op: bur-
gers moeten officieel weten dat die 
camera’s er staan.

Afhankelijk van de vraag van de elf
aangesloten gemeentes staan die 
camera’s op ‘zwerfvuilgevoelige 
plaatsen’.  De wetgeving laat echter 
niet toe dat mensen in ons land ge-
filmd zal worden zonder dat men-
sen dat weten. Dus moet Imog bord-
jes plaatsen die duidelijk maken dat 

sluikstorters gefilmd worden.
“Maar dan zou de pakkans verklei-

nen”, zegt Imog-woordvoerder 
Koen Delie. Dus heeft Imog een 
nieuw plan: bordjes plaatsen op de 
invalswegen, net zoals er al hangen 
voor de camera’s waarvan de politie
de beelden bekijkt. Dezelfde borden 
gebruiken als de politie mag niet, 
omdat Imog zelf de beelden bekijkt. 
“Per kijkende instantie moet er een 
bord staan.” 

Alle oude dossiers worden deson-
danks niet geseponeerd .  “De wet is 
voor interpretatie vatbaar en bij 
twijfel is het een rechter die be-
slist.”  (kvo)

HARELBEKE/WIELSBEKE/KORTRIJK/
KRUISEM 

Vergeet het uren rondrijden
van de ene naar de andere
toonzaal als je bouwplannen
hebt. Met die intentie opent
Groep Huyzentruyt haar nieu-
we showroom in de nieuw-
bouw langs de Wagenaar-
straat. In de 358 vierkante me-
ter grote toonzaal staan
diverse boxen waar je zowel de
keuken van je dromen, maar
ook sanitair, deuren, trappen,

ventilatie, tegels, parket, klin-
ken en ramen ziet in alle moge-
lijke opstellingen. 

“Alle keuzes die een klant
moet maken, kan hij vanaf nu
hier maken”,  zegt Dries Ver-
haeghe, directeur Sales en
Marketing bij Groep Huyzen-
truyt. “Zo wint hij uren tijd.”
Eenmaal de keuzes gemaakt
zijn, kan een klant al zien hoe
zijn huis eruit zal zien, in de
VR-box in de showroom. “Ze
kunnen virtueel rondlopen in
de door hun zelf samengestel-
de woning of appartement. Dat
helpt hen om de best mogelijke
keuzes te maken.”

Werknemers in watten leggen

Voor medewerkers is een be-
levingsruimte gecreëerd, in-
clusief keuken, koelcel, bar,
pooltafel, kickertafel, fitness-

ruimte, open haard, lounge ze-
tels en een polyvalente ruimte
met geluidsinstallatie en pro-
jectiescherm. “We willen onze
trouwe medewerkers in de

watten leggen maar zo ook
nieuw talent aantrekken”, zegt
CEO Thomas Van Poucke.  

De medewerkers mogen, in
postcoronatijden, de ruimte

ook gebruiken om verjaarda-
gen, pensioenfeestjes of baby-
borrels te organiseren. Zo wil
het bedrijf haar achtergrond
van familiebedrijf blijven uit-
stralen.

Moderne koers

De investering langs de Wa-
genaarstraat kadert in het plan
van Groep Huyzentruyt voor
2021, waarin ze naar eigen zeg-
gen een “nieuwe, meer moder-
ne koers willen varen”.  (kvo)

Klant moet nu maar één toonzaal bezoeken

Immokantoor pakt 
uit met nieuwbouw 
vol showrooms
Immokantoor Groep Huy-
zentruyt heeft een nieuw-
bouw neergepoot langs de 
Wagenaarstraat. Dat is zo-
wel voor de werknemers, 
als voor de potentiële klan-
ten goed nieuws. “Ze moe-
ten nu maar één toonzaal 
meer bezoeken.” 

BEVEREN-LEIE 

De nieuwbouw met belevingsruimte en toonzaal 
staat naast het hoofdkantoor in de Wagenaarstraat.

KAREN VERHULST
K

V
O

K
V

O

Woon-en zorghotelbewoner Roger blaast 101 kaarsjes uit
KORTRIJK/WEVELGEM 
Roger Vandelanotte vierde donderdag zijn 101ste verjaardag in het woon- 
en zorghotel H. Hart in Kortrijk, in beperkte kring, uiteraard.
De jarige koos ervoor om een aperitief te schenken aan zijn medebewo-
ners. Zo kon het H. Hart toch een feestelijk moment organiseren. Hij 
kreeg ook felicitaties van de gemeente Wevelgem waar hij vroeger woon-
de en van het koningshuis. En hij ontving een filmpje, samengesteld door 
de werknemers van bedrijf Vandelanotte dat hij ooit opgestart heeft.  (loh)

 LOH

Bron :  Het Nieuwsblad - 23 januari 2021
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DEERLIJK 

Ruim vijf jaar na hun winst in De

Nieuwe Lichting van Studio Brus-

sel heeft de brasspopband Zinger

uit Deerlijk met ‘Out of Time’ een

nieuwe single uit. De fans moes-

ten even op hun honger blijven

zitten omdat de band van front-

man Pieter Deknudt vooral fo-

custe op hun nevenproject ‘Re-

veil’. Dat project vond in de Aller-

heiligenperiode plaats. In een

honderdtal gemeenten program-

meerde ‘Reveil’ concerten en po-

ezie op de Vlaamse begraafplaat-

sen.

ONTWAPENEND GRAPPIG

“Met Zinger hebben we de ge-

woonte om aan elke release een

engagement te koppelen”, ver-

duidelijkt Pieter Deknudt. “Dit-

maal willen we wat tegengas ge-

ven voor de overvloed aan nega-

tief of polariserend nieuws langs

(sociale) media. Dat doen we on-

der meer met een opmerkelijke

videoclip bij ons nieuwe nummer

‘Out of Time’. Daarin gaan vijf

kinderen en jongeren uit ver-

schillende continenten de kran-

ten te lijf met een schaar, lijm en

wat stiften. Het was de bedoeling

om het nieuws beter te maken.”

“Het eindresultaat is een aaneen-

schakeling van soms schrijnende,

maar ook vaak ontwapenende of

grappige beelden. De video vond

zijn weg naar de internationale

pers, zelfs tot in Argentinië. Dat

de feiten de fictie zouden inha-

len, hadden we niet kunnen

voorzien. Met de recentste ver-

wikkelingen in de VS krijgen

sommige beelden uit de video

wel een wrange nasmaak.”

GOEDNIEUWSGROEP

“We zijn het slechte nieuws even

beu als iedereen en hebben daar-

om ook voor elk van de 300 ge-

meenten in Vlaanderen een goed-

nieuwsgroep gemaakt op Face-

book onder de naam ‘Goed

Nieuws Uit…’ “We deden een test

in onze thuishaven met de groep

‘Goed Nieuws Uit Deerlijk’ en vrij

snel waren er toch al een dui-

zendtal dorpsgenoten op aange-

sloten. We merken dat die pagina

het beste in iedereen naar boven

haalt: vrijwilligers worden in de

bloemetjes gezet, organisaties in

de spotlights, mensen helpen el-

kaar en tonen hun dankbaar-

heid…”

“Voor alle gemeenten zijn we nog

op zoek naar lokale ambassa-

deurs die de goednieuwspagina

van hun gemeente willen helpen

beheren. Een meetrekker die

gastheer en moderator wil wor-

den. Samen met onze goed-

nieuwsbrengers willen we zorgen

voor een positieve verandering”,

besluit Pieter Deknudt. (DRD)

De videoclip van ‘Out of Time’

kan je bekijken op youtube.

Meer informatie vind je op

www.zinger.be of op

www.facebook.com/zingerband

N I E U W E C D E N ‘ G O E D N I E U W S ’ - P R O J E C T V O O R N I E U W E L I C H T I N G - W I N N A A R Z I N G E R

“Polarisatie en negatief nieuws?
Geven tegengas met Out of Time”

_________

“Onze video
vond zijn weg
naar de
internationale
pers, zelfs tot in
Argentinië” 
PIETER DEKNUDT

FRONTMAN ZINGER

_________

Pieter Deknudt (l) en Nick Herweyers (r) van de band Zinger. (Studiofien.be)

DEERLIJK Pieter De-

knudt en zijn band Zin-

ger hebben met ‘Out of

Time’ een nieuwe single

uit. In de bijhorende clip

geven kinderen een posi-

tieve draai aan het vele

slechte nieuws van deze

tijd. Zinger maakte voor

elke gemeente in Vlaan-

deren een ‘goed nieuws’-

groep aan op Facebook.

DOOR RIK DEVOS

“Veel mensen hebben binnen het

welzijnskader, door medische of

beroepsmatige redenen, meer

restafval dan de anderen”, stelt

schepen van Sociale Zaken Louis

Vanderbeken (CD&V). “Het gaat

voornamelijk over medisch afval

en luiers. Die nemen heel wat

plaats in de vuilniszakken in. Met

deze tegemoetkoming kunnen we

de hogere afvalkosten voor deze

personen doen dalen, want dit is

voor hen toch een grote hap uit

het budget.”

BEDELING SOCIAAL HUIS

“Na afspraak worden de restaf-

valzakken gratis bedeeld bij het

Sociaal Huis van Deerlijk. Men-

sen met medische problematie-

ken, zoals incontinentie of een

stoma, die dat kunnen staven

met een medisch attest, zullen

elk jaar twee grote rollen kunnen

afhalen.”

KINDEROPVANG

”Voor de kinderopvanginitiatie-

ven is per schijf van zeven voltijd-

se kinderen jaarlijks één grote rol

voorzien. Het reglement geldt

niet voor bewoners die perma-

nent in een woon-zorgcentrum

verblijven aangezien dit in de

normale dagprijs vervat zit”, al-

dus nog de schepen. (DRD)

Gratis zak voor medisch afval en luiers
DEERLIJK De gemeenteraad zette unaniem het licht

op groen voor het gratis bedelen van restafvalzak-

ken voor bepaalde doelgroepen van mensen die

een medische problematiek hebben of om beroeps-

matige redenen veel afval produceren. “Zo kunnen

we de hogere afvalkosten voor deze personen doen

dalen, want dit is voor hen toch een grote hap uit

het budget.”

Schepen van Sociale Zaken Louis
Vanderbeken. (Foto DRD)

DEERLIJK Op 11 janua-

ri is de gemeente ge-

start met het snoeien

van de bomen in de

wijk Belgiek. “Het gaat

om een 300-tal exem-

plaren”, verduidelijkt

schepen van Groenbe-

heer Bert Schelfhout

(Open Vld). “Om de

werken veilig te laten

verlopen, moeten we

rijvakken en ook een

straat afsluiten. Het

verkeer zal sterke hin-

der ondervinden.” De

laatste boom zou tegen

eind februari gesnoeid

moeten zijn. (DRD)

Snoeibeurt
Belgiek-
bomen

Bron :  Krant van West-Vlaanderen - 15 januari 2021
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ANZEGEM 

“Zestien andere Europese landen

gaven al het goede voorbeeld”,

stelt schepen van Milieu Davy

Demets (INZET). “En dat werpt

zijn vruchten af. Het brengt een

duidelijke vermindering van het

zwerfvuil teweeg. We hopen dat

België binnenkort zal volgen. Als

gemeentebestuur kunnen we on-

ze kop niet langer in het zand ste-

ken en tekenden dan ook het

charter van de Statiegeldalliantie.

Ook in de vorige legislatuur werd

dit reeds ondertekend.”

1109 LEDEN

Sinds 2017 vragen de 1.109 leden

van de Statiegeldalliantie de Ne-

derlandse en Belgische regering

om de invoering van statiegeld.

“Op politiek niveau is er al voor-

uitgang geboekt, maar om politici

het laatste zetje te geven zodat

statiegeld er echt komt, lanceren

we nu een positieve en kleurrijke

campagne, genaamd ‘Yes, We

Can!’”, aldus de Statiegeldallian-

tie.

“Op heel wat festivals is het al ge-

integreerd dat bekers opnieuw in-

gezameld worden omdat ze ge-

noeg waarborg vragen voor de be-

kers”, zegt schepen Demets. “Bij

Fost Plus, een vzw opgericht door

de producenten van verpakkin-

gen, is er nauwelijks aandacht

voor acties rond preventie en ver-

minderen van de totale hoeveel-

heden afval aangezien het recy-

cleren een winstgevende bedrijfs-

tak is geworden.”

950.958 TON

Zij nemen als producent wel de

verantwoordelijkheid om de ver-

pakkingen die zij op de markt

brengen op te halen en te recycle-

ren in samenwerking met de in-

tercommunales, maar wijzen dui-

delijk alle systemen van retour-

verpakking en statiegelden af on-

der het mom dat dit te complex

zou zijn. Zij leveren dus eigenlijk

geen goed werk, ook al wordt

91,5% van alle verpakkingen in

ons land die op de markt komen,

gerecycleerd. De totale hoeveel-

heid huishoudelijke verpakkingen

in 2019 bedroeg 950.985 ton.

“Als gemeentebestuur zijn wij dus

voor statiegeld en niet voor Fost

Plus”, aldus schepen Demets.

“Onze rol bestaat erin om mee te

lobbyen door deze campagne te

ondertekenen.”

A N Z E G E M V R A A G T R E G E R I N G O M S T A T I E G E L D O P B L I K J E S E N P L A T I C F L E S S E N

Laatste zetje met “Yes We Can!”

_________

“Bij Fost Plus is
er nauwelijks
aandacht voor
vermindering
van het afval”
SCHEPEN VAN MILIEU 

DAVY DEMETS (INZET)

_________

Een aantal vrijwillige Mooimakers uit Groot-Anzegem. (GF)

ANZEGEM Ook Anzegem heeft veel last van blikjes en

ander PMD-afval in de grasbermen. Het gemeentebe-

stuur hoopt dat dit snel verleden tijd zal zijn als men

statiegeld invoert. “Samen met 250 bedrijven, ge-

meenten en organisaties roepen we de regering op

om 2021 goed te beginnen en niet langer te wachten

met een besluit voor statiegeld op blikjes en plastic

flessen.”

DOOR GERDA VERBEKE

Niet enkel de wijding, maar ook

de bonte Toontjesstoet met var-

kens en pluimvee viel in het wa-

ter. Tot grote spijt van de Ingooi-

gemse kinderen uit het zesde

leerjaar die normaal dit jaar aan

de beurt waren om het varken en

de offergaven voor Sint-Antonius

te dragen.

“Om de hoogdag van Ingooigem

niet kleurloos te laten passeren,

bezorgde het oudercomité van de

gemeenteschool kleurplaten aan

de kinderen met de uitnodiging

om de gekleurde varkentjes voor

hun raam te hangen en er een

foto van door te sturen”, vertelt

directeur Veerle Veys. “We kregen

meer dan 50 foto’s ingestuurd. De

kinderen krijgen nu allemaal een

roze stressvarkentje om het ge-

beuren levendig te houden. De

komende week zullen de varkent-

jes nog te zien zijn in het straat-

beeld en hopelijk volgend jaar

weer in ’t echt!” 

70 JAAR

De stoet om de Heilige Antonius

te vieren, is al ruim 70 jaar traditie

in het Steuvelsdorp op 17 januari,

of de eerstvolgende zondag. De

avond voordien worden de giften

en offergaven normaal gezien

feestelijk opgehaald bij de boe-

ren. In de kerk zijn een aantal An-

toniusbeelden en relikwieën te

zien die een 300 jaar geleden wer-

den overgebracht.

SCHALLENDE TROMPETTEN

De Toontjesprocessie wordt nor-

maal gezien in gang gezet met

schallende trompetten van de Ko-

ninklijke Harmonie De Een-

dracht. Daarna zien we verschil-

lende verenigingen, de pastoor en

leerlingen verkleed als pater.

Uiteraard is er ook het versierde

varken van zo’n 80 kilo dat getorst

wordt door de kleine paters en

het kakelend en snaterend pluim-

vee in kooien dat als offergaven

werd geschonken.

Op die manier smeken de boeren

de zegen van Toontje af voor een

goed en vruchtbaar voorjaar en

voor de bescherming van mens

en vee. Na de mis kunnen de aan-

wezigen het reliekbeeldje van An-

tonius aanraken en volgt de ver-

koop van de offergaven per Ame-

rikaans opbod, met als hoogte-

punt het varken. Dit alles wordt in

goede banen geleid door de Bol-

hoedheren van ‘Yvegem Sportief.’

Traditioneel zorgt de ouderraad

dan voor ‘nen dreupel’ en kan er

als afsluiter deelgenomen worden

aan een eetfestijn.

G E E N T R A D I T I O N E L E S I N T - A N T O N I U S S T O E T I N I N G O O I G E M

Wel roze varkentjes aan de ramen
_________

“We kregen 50
varkentjes toe-
gestuurd om
Sint-Antonius
levendig te
houden”
VEERLE VEYS

_________

Jack en zijn zusje Nikki tekenden ook een varkentje achter het raam. (foto GV)

INGOOIGEM Vorig jaar nog wijdde Pastoor Jan Seve-

nant om klokslag 9.30 uur op de feestdag van Sint-

Antonius zo’n honderd honden, paarden, pony’s, één

geitje en hun eigenaars aan de deur van de Sint-An-

tonius-Abtkerk in Ingooigem. Dat ging normaal ge-

zien opnieuw gebeuren, maar door de coronamaatre-

gelen ging deze feestelijke dag in rook op.

DOOR GERDA VERBEKE 
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Een digitale update met een
nieuw leger aan computers? 
Meubilair van vele jaren oud 
vervangen? Allemaal doenbaar 
als het in de begroting van het 
bedrijf past, maar wat doe je 
met de oude spullen? 

Om daar gezamenlijk een op-
lossing voor te bieden hield be-
drijvenplatform Grensland 
Menen-Wervik het project 
Grensland is Circulair boven 
de doopvont. Daarmee willen 
de tachtig bedrijven op de in-
dustriesite in de eerste plaats 
afval tegengaan en in de twee-
de plaats afgedankte goederen 
een nieuw leven geven.

“Een uniek gegeven aangezien
we dit hier op zo’n schaalgroot-
te doen”, zegt Philippe Taver-
nier, trekker van het project. 
“Dat gaat over zwerfvuil, inza-
meling van afval, groepsaanko-
pen, maar ook informatie en 
sensibilisering. Je moet het als 
een totaalconcept zien dat leidt
tot een groepsgeest, voor lokale

verankering en bijdraagt tot de 
sociale economie.”

Het project loopt intussen een
jaar, maar corona stak telkens 
een stokje tussen de wielen van
enkele acties. Wel kon het 
klein en gevaarlijk afval al ge-
zamenlijk opgehaald worden. 
Zo kon vorig jaar 2,2 ton opge-
haald worden – een verdrie-
dubbeling in vergelijking met 
het jaar daarvoor.

Deze maand begint ook de uit-
rol van een massale computer-
inzameling voor Digi-
tal4Youth, in juni volgt een 
tweede inzamelactie. “Corona 
maakte pijnlijk duidelijk hoe-
zeer jongeren nood hebben aan 
pc’s”, aldus Tavernier. “Door 
samen te werken kunnen we ze
makkelijker inzamelen, met 
minder transport. Dankzij Di-
gital4Youth wordt alle info 
verwijderd en krijgen de be-

drijven een certificaat.”
De meest opvallende actie is

echter de samenwerking met 
Deltagroep dat de zeven Kring-
loopwinkels omhelst. Bedoe-
ling is om kantoormateriaal zo-
als bureaus en kasten in te za-
melen. “Normaal werken we 
enkel met particulieren, maar 
we krijgen af en toe zo’n aan-
bod van bedrijven. Met vijftig 
bureaus zijn we echter snel 
twee jaar zoet en daar wilden 
we een oplossing voor zoeken”, 
zegt Bart Vandenbussche van 
Kringloopwinkel Deltagroep. 

Starters en jonge ondernemers

Met het opzetten van Grens-
land is Circulair vond de Delta-
groep een perfecte partner 
voor een proefproject. “We 
houden twee inzameldagen op 
Grensland, en bedrijven kun-

nen ons ook altijd contacteren 
om gerief op te halen”, aldus 
Vandenbussche. “De opbrengst 
kunnen we dan verkopen aan 
starters en jonge ondernemers 
die zo minder geld moeten uit-
geven aan zo’n materiaal. De 
verkoop gebeurt via een online 
verkoopkanaal, maar in een 
toonzaal in ons filiaal in Heule 
kunnen ze de spullen ook eens 
in het echt bekijken.”

Naast de Kringloopwinkels
valt ook de vzw Constructief 
onder de Deltagroep. Ook hier 
gaat het bedrijventerrein nauw 
mee samenwerken. “In de 
Kringloopwinkels werken we 
met meubels die in goeie staat 
zijn, met Constructief gebrui-
ken we afgedankte meubels, 
gerooide bomen of massief 
hout dat anders wordt ver-
brand. Daarmee maken we dan 
zelf meubels.”

Grensland  werkt aan circulaire economie met Kringloopwinkel en Digital4Youth

Bedrijven geven nieuw leven aan 
oude computers en kantoormateriaal
Grensland is circulair. 
Onder dat motto werken 
tachtig bedrijven van de 
site in Menen en Wervik 
samen om de afvalstroom 
te verminderen. Onder 
meer door materiaal op 
te waarderen. Daarvoor 
werken ze samen met 
Kringloopwinkel en Digi-
tal4Youth.

MENEN/WERVIK 

W Met Grensland is Circulair gaan tachtig bedrijven een samenwerking aan om bij te dragen aan de circulaire economie.

JOERIE DEWAGENAERE

D
JR

PHILIPPE TAVERNIER 
BEZIELER PROJECT 

“Corona maakte 
pijnlijk duidelijk 
hoezeer jongeren 
nood hebben aan pc’s”

nog niet aangevuld. Er komt
nog boomschors om de onder-
grond te verzachten.  (vkk)

Stach Vanhaecht werd vorige
week aangesteld als kinder-
burgemeester van Kuurne. Hij
voerde dinsdag zijn eerste of-
ficiële opdracht uit. Hij open-
de een nieuw speelterrein
voor kleuters. Het pleintje si-
tueert zich naast de cafetaria
aan het zwembad. Vanhaecht
kreeg de hulp van vertegen-
woordigers van de vrijetijds-
dienst van de gemeente Kuur-
ne en burgemeester Francis
Benoit (CD&V). 

De gemeente Kuurne inves-
teerde 14.000 euro. Het is het
vijftiende speelterreintje in
Kuurne. Het nieuwe speelei-
land bestaat uit een boot met

Kinderburgemeester opent nieuw speeleiland 
De Kuurnse kinderburge-
meester Stach Vanhaecht-
opende dinsdag een nieuwe 
speelplaats op het sportpark.

leuke spelelementen en twee
schommeldieren. De onder-
grond is door het natte weer

KUURNE 

W Stach Vanhaecht mocht als kinderburgemeester het nieuwe speeleiland openen.  
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Tot veertig maanden cel voor 
bende Bulgaarse wietkwekers

Op grote schaal cannabis kwe-
ken, leverde acht mannen met de
Bulgaarse nationaliteit al 
241.824 euro op. Tot ze met een 
kilogram van het vers geoogste 
spul gesnapt werden door de po-
litie. Per toeval, want op 18 no-
vember hield de politie vier le-
den van de drugsbende in een au-
to met Nederlandse 
nummerplaat tegen tijdens een 
routinecontrole. 

Die kilogram bracht de orde-

diensten op het spoor van hun 
cannabisplantage in de Roterij-
straat in Waregem. In een loods 
in de woning van twee van de 
vier inzittenden werden 
418 planten en nog eens een kilo-
gram cannabis aangetroffen. Een
fikse buit, die dinsdagmorgen 
werd omgezet in fikse straffen. 

Van de acht mannen werd er
één vrijgesproken, een andere 
kreeg een voorwaardelijke cel-
straf van negen maanden. De 
overige zes mannen werden ver-
oordeeld tot achttien, 24, 36 en 
zelfs veertig maanden cel. Boetes
liepen op tot 20.000 euro. De 
241.824 euro winst die ze vol-
gens het parket maakten, werd 
verbeurdverklaard. Ook moeten 
vijf daders 31.639 euro aan de 
burgerlijke partij betalen.  (djr, eva)

Een routineverkeerscontro-
le op 18 november 2019 nek-
te een Bulgaarse drugsben-
de die een cannabisplantage 
runde. De acht mannen kre-
gen celstraffen tot maar 
liefst veertig maanden.

WAREGEM 

De politiezone Vlas hield dins-
dag snelheidscontroles met on-
derschepping in Lendelede en 
Kortrijk. In totaal werden 
26 hardrijders uit het verkeer ge-
haald. Op de Rijksweg in Lende-
lede spande een laagvlieger de 
kroon. Hij raasde voorbij met 
131 km per uur, maar liefst 61 km 
per uur sneller dan de toegelaten 
70 km per uur. In zijn zog duw-
den nog 95 van de 1.606 gecon-
troleerde passanten het gaspe-
daal te diep in.

Ook op ‘t Hoge in Kortrijk, waar
50 km per uur geldt, liepen heel 
wat bestuurders tegen de lamp. 
De politie noteerde een overtre-
dingspercentage van 11,9 pro-
cent. Concreet werden 174 van de
1.451 voorbijgangers geflitst. 
Twaalf van hen werden aan de 
kant gehaald omdat hun snelheid 
overdreven was. De hoofdprijs 
was voor iemand die 74 km per 
uur haalde.  (gsd)

LENDELEDE/KORTRIJK 

Hardrijder raast aan 
131 km per uur op Rijksweg

Twee jongedames hebben op
29 oktober 2020 de schrik van 
hun leven opgedaan toen ze in de 
Ieperstraat in Menen met een 
wapen bedreigd werden. De da-
der moest zich hiervoor nu ver-
antwoorden voor de rechter.

Menenaar Kevin V. (22) had de
auto van de meisjes net roekeloos
ingehaald op een druk kruispunt. 
Toen beide wagens ter hoogte 
van de volgende verkeerslichten 
naast elkaar stil stonden, maak-
ten de dames de man duidelijk 
dat ze hem gek vonden. Omdat hij
dacht dat de dames hun middel-
vinger opstaken, ontplofte de 
Menenaar. Aan het volgende 
kruispunt stapte hij uit en richtte 
hij een wapen op de vrouwen. Ge-
tuigen alarmeerden de politie en 
Kevin V. mocht zich woensdag op
de rechtbank in Kortrijk komen 
verantwoorden voor zijn daden. 

“Mijn cliënt zat in een moeilijke
periode door het overlijden van 
zijn grootmoeder”, aldus de advo-
caat van Kevin V. Hij riskeert 
voor de feiten vier maanden ge-
vangenisstraf en 800 euro.  (kvo)

MENEN 

Man riskeert celstraf 
na bedreigen vrouwen

Bron :  Het Nieuwsblad - 4 februari 2021



Bron :  Het Nieuwsblad - 20 januari 2021
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Igean milieu & veiligheid is
een intergemeentelijke ver-
eniging die werkzaam is in
het arrondissement Antwer-
pen. Ze heeft kantoren in
Wommelgem, een overslag-
en verwerkingseenheid voor
gft- en groenafval in Brecht
en Edegem, een ophaaldienst
in Brasschaat en 24 recycla-
geparken. De intercommuna-
le staat ten dienste van dertig
aangesloten gemeenten voor
alles wat te maken heeft met
milieu, huisvuilverwerking
en arbeidsveiligheid.

Haar medewerkers moeten
dus dagelijks heel wat pende-
len tussen al die gemeenten
in de stadsrand. Dankzij een
deal tussen de intercommu-
nale en haar leasepartner
J&T Autolease zal vervoer
voortaan elektrisch en dus
een pak duurzamer gebeu-
ren.

52 voertuigen 

“We begeleiden Igean van a
tot z in deze verduurzaming
van haar wagenpark”, zegt
Gerald Vanmaele van J&T
Autolease. “Om te beginnen
doen we dat met een grondi-

ge inventarisatie, het geven
van advies bij de keuze van
de juiste modellen en moto-
ren tot het voorzien van laad-
infrastructuur bij medewer-
kers thuis en het ter beschik-
king stellen van laadkabels
en laadpassen voor thuis en
op het werk.”

Samen met de verschillende
merkdealers van de Van
Mossel Automotive Group,
waarvan J&T Autolease deel
uitmaakt, werd een aantal
hybride, plug-in hybride en
volledig elektrische voertui-
gen aangeboden in de nieuwe
bedrijfswagenpolicy van Ige-
an. 

Zopas ontvingen de eerste
medewerkers de sleutels van
hun nieuwe bedrijfswagen.
Op de terreinen van Igean in

Wommelgem werden de 21
eerste wagens geleverd door
Van Mossel. In totaal gaat
het om 52 voertuigen die de
komende weken zullen wor-
den geleverd. 

Mobiliteitsplan

Zo zal elke bedrijfswagen bij
Igean geheel of gedeeltelijk
worden aangedreven door
een elektromotor. “Deze keu-
ze past naadloos in het duur-
zaam mobiliteitsplan dat we
hebben uitgewerkt en waar-
bij rationeel autogebruik
wordt aangemoedigd en mili-
euvriendelijke vervoermid-
delen gepromoot”, aldus Jo
Bridts, algemeen directeur
bij Igean. “We hebben daar-
om al in 2019 een aanbod uit-

gewerkt waarbij medewer-
kers een deel van de bruto
eindejaarspremie kunnen ge-
bruiken om de aankoop van
een fiets via een leasecon-
tract te financieren. Het ver-
nieuwd fietsbeleid was een
logische eerste stap naar
duurzame verplaatsingen.”

Nieuwe vuilniswagens

Daarnaast zet de intercom-
munale al geruime tijd sterk
in op gedeelde mobiliteit
door het ter beschikking stel-
len van poolwagens en elek-
trische poolfietsen. Eerder
trok Igean al voluit de kaart
van groene en milieubewuste
voertuigen in haar keuze
voor nieuwe vuilniswagens
op CNG.

Deal tussen Antwerpse intercommunale en J&T Autolease zorgt voor duurzamer vervoer

Igean laat medewerkers elektrisch rijden
Alle medewerkers van de 
Antwerpse intercommu-
nale Igean rijden voort-
aan geheel of gedeeltelijk 
met elektrische bedrijfs-
voertuigen. In totaal gaat 
het om 52 auto’s, bestaan-
de uit de modellen Kia 
Ceed PHEV, Kia Niro 
HEV, Opel Grandland X 
Hybrid en Peugeot e-2008.

REGIO 

W Dirk Dury van J&T Autolease overhandigt de sleutels aan Veerle Demeyere, An-Katrien Weyts en Jo Bridts, allemaal van Igean.  

JAN AUMAN
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Invoering Diftar zet kwaad bloed 
bij Brasschaatse oppositie

Schepen van Afvalbeleid Myri-
am Van Honste (Open VLD) wil 
dat het sorteergedrag van de 
Brasschatenaar verbetert. “We 
produceren nog altijd te veel 
restafval per inwoner. In het ver-
leden is dat wel gezakt naar 139 
kilogram per inwoner, maar de 
laatste tijd is dit gestagneerd. We 
zijn daarvoor op de vingers getikt
door Ovam”, legt Van Honste uit.

“Diftar wordt al met succes toe-
gepast in Schilde en Stabroek. 
Dit voorjaar volgen ook nog Aart-
selaar, Mortsel, Ranst, Rumst en 
Wijnegem. We gaan de bestaan-
de containers in goede staat van 
een chip voorzien. Dat is wel ex-
tra werk, maar zo vermijden we 
een gigantische berg van afge-

dankte containers”, vervolgt Van 
Honste. “Met het nieuwe sys-
teem moeten we het restafval 
verminderen naar 122 kilogram 
per inwoner. Vanaf maart mag er 
meer plastic in de pmd-zakken, 
dat zal op zich al een verschil van
8 kilogram per jaar uitmaken.”

Klein behuisd

Alle oppositiepartijen vinden
het niet kunnen dat de oranje af-
valzakken verdwijnen. “Mensen 
die klein behuisd zijn, gezinnen 
met kinderen die nog pampers 
nodig hebben, ouderen met in-
continentieluiers enzovoort. Dat 
gaat voor problemen zorgen”, 
zeggen CD&V, Brasschaat 2012, 
Vlaams Belang en PVDA. Deze 
laatste partij had de berekening 
al gemaakt. “Een gezin met twee 
kinderen betaalt nu per jaar 78 
euro, met het nieuwe systeem 
wordt dat volgens onze bereke-
ningen 118 euro”, zei Rob Eeman 
van PVDA.

Uiteindelijk werd de invoering
meerderheid tegen minderheid 
goedgekeurd.  (jbr)

Het Brasschaatse schepen-
college voert in januari 
2022 het Diftar-systeem in. 
Vanaf dan betaalt de Bras-
schatenaar per kilogram op-
gehaald afval en niet meer 
per volume. De afschaffing 
van de oranje zak voor afval 
krijgt ook heel wat kritiek.

BRASSCHAAT 

voerig bekeken heeft. Het ging
dus niet om een poging om de
populairste uit te hangen. Ook
hij betreurt het achterpoortje
in de wet, maar zegt in Schoten
te kiezen voor de veiligste op-
lossing.

“De campers staan op de geza-
menlijke parking van Hubo en
De Kringwinkel”, zegt De Veus-
ter. “Naar de letter van de wet
is dat geen openbare weg, maar
een private parking met open-
baar karakter. In overleg met
de diensten hebben we beslo-
ten dat het voor de veiligheid
en zichtbaarheid op de openba-
re weg beter is dat ze blijven
staan waar ze stonden.”  (jaa)

Burgemeester Maarten De
Veuster (N-VA) had vorige
week gezegd dat wat hem be-
treft Danny Rijmenants van
Pot Au Feu ook in de toekomst
gerust maaltijden mag serveren
op de parking naast zijn deur in
de Venstraat. Door een al dan
niet nieuwe vermelding op de
officiële coronavirus-website
dat dit alleen langs de openbare
weg mag of op een echte open-
bare parking, was hierover on-
duidelijkheid ontstaan.

De aankondiging van De Veus-

Kamperen en dineren blijft voor discussie 
zorgen: “Burgemeester staat niet boven de wet”
“Onze burgemeester denkt 
zich boven de wet te kun-
nen zetten. Dat is triest. Zo 
geraken we nooit van coro-
na van af”. Geert Vanhove 
en zijn echtgenote, beiden 
preventieadviseur, roepen 
Maarten De Veuster (N-VA)
tot de orde nadat die heeft 
aangekondigd pragmatisch 
te zullen omspringen met 
het verbod op het serveren 
van campermaaltijden door
restaurant Pot Au Feu.

ter, daarin bijgetreden door
zijn korpschef Jack Vissers,
kon op sociale media op heel
wat bijval rekenen. Maar in
minstens één Schotens appar-
tement gingen de tenen krul-
len. “Mensen proberen altijd
manieren te verzinnen om er-
onderuit te komen”, sakkert
Geert Vanhove, die waakt over
de veiligheid in een groot
bouwbedrijf.

Veiligste oplossing 

“Misschien zijn we het moe,
dat klopt. Maar door dit soort
onduidelijkheden en twijfels
voorrang te geven, blijft de pan-
demie verder woekeren. Ik
vind het zelfs ‘schandalig’ om
dit te moeten lezen. Er zijn
door de pandemie heel veel
mensen zonder inkomen geval-
len en dan kan je echt niet de
ene of de andere bevoordelen.”

Maarten De Veuster nuan-
ceert. Hij dankt zijn kritische
inwoners voor hun bezorgd-
heid en verzekert hen dat de lo-
kale crisiscel de kwestie uit-

SCHOTEN 

W Campermaaltijden leiden tot discussie.
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Meer dan 2.500 vrijwilligers bo-
den zich na de oproep op 14 janu-
ari aan om mee te helpen op het 
vaccinatiedorp op Spoor Oost in 
Borgerhout. Dat is beter dan ver-
wacht. Deze vrijwilligers komen 
uit alle leeftijdscategorieën: de 
jongste is 15 jaar en de oudste 83 
jaar.

Vrijwilligers moeten wel min-
stens 18 jaar zijn, maar een uit-
zondering kan als het voor een 
schoolstage is. Het vaccinatie-
dorp zorgt voor opleiding en toe-
zicht door ervaren verantwoor-
delijken. Ongeveer de helft van de
vrijwilligers  is iemand die admi-
nistratieve taken op zich neemt, 
zoals de registratie. Voor logis-
tiek medewerker staan er 162 
mensen op de lijst. 717 mensen 
willen graag de Antwerpenaren 
vaccineren.  (svw)

ANTWERPEN 

2.500 vrijwilligers voor 
vaccinatiedorp Spoor Oost

Het zal er zo goed als zeker
niet van komen dat Edegem
enige eigenaar wordt van kas-
teel Hof ter Linden. Dat geeft
burgemeester Koen Metsu
(N-VA) aan.

Enkele dagen geleden lieten
de burgemeester en patrimoni-
umschepen Lawrence Van-
craeyenest (N-VA) uitschijnen
dat Edegem alleen eigenaar
wou worden van het kasteel.

Maar zover zal het niet ko-
men. “We gaan zo weinig mo-
gelijk Edegemse middelen in
de restauratie van het kasteel
steken. Het gaat om veel geld
en als bestuur moeten we ver-
antwoordelijk omspringen met
de financiën. We zijn in volle
onderhandelingsfase om ande-
re oplossingen uit te werken.
De gemeente zal echter niet de
enige eigenaar worden”, zegt
Metsu.  (fisp)

EDEGEM 

Edegem toch niet enige 
eigenaar van kasteel

Bron :  Het Nieuwsblad - 27 januari 2021
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OOSTROZEBEKE
Rijverbod voor
huisarts die naar
patiënt snelde
Een huisarts uit Oostrozebeke
moet binnenkort zijn BMW X3
drie maanden langs de kant laten
staan. Een gevolg van een uit-
spraak van de politierechter in
Kortrijk nadat hij in amper één
uur tijd twee keer aan meer dan
100 kilometer per uur op dezelf-
de plek in bebouwde kom werd
geflitst.

Op 9 maart vorig jaar kreeg de
huisarts een telefoontje over een
diabetespatiënt die haar bewust-
zijn dreigde te verliezen. «Ik koos
ervoor om zelf meteen ter plaatse
te rijden in plaats van een ambulan-
ce te bellen», aldus de huisarts.
Langs de Ingelmunstersteenweg
stond op dat ogenblik evenwel een
flitswagen opgesteld. En die stond
er ook nog toen de arts op de terug-
weg was. Resultaat: een eerste
passage aan 104 kilometer per uur
en een tweede aan 114 kilometer
per uur. Goed voor twee dagvaar-
dingen voor de politierechtbank.
«Ik heb mijn lesje geleerd. In de be-
bouwde kom, rijd ik nu altijd op
cruise control», verdedigde P.B.
zich. De politierechter toonde wei-
nig begrip. Naast de drie maanden
rijverbod moet hij ook nog een boe-
te van 1.280 euro betalen. Voor-
aleer hij zijn rijbewijs kan terugkrij-
gen, zal hij opnieuw moeten slagen
voor zijn theoretisch en praktisch
rij-examen. Hij kan wel nog in be-
roep gaan tegen de uitspraak. Ge-
let op hun professionele activitei-
ten kunnen (huis-)artsen vaak op
genade van politierechters rond
het rijverbod rekenen, maar nu oor-
deelde de politierechter dat de
snelheidsovertredingen te zwaar
waren. (LSI)

ROESELARE
Tot 12 maanden cel
met uitstel door
kinderporno
Een homokoppel uit Roeselare is
veroordeeld voor het bezit en ver-
spreiden van kinderporno. De
feiten kwamen aan het licht na-
dat het federaal parket een be-
richt kreeg vanuit Amerika dat
een filmpje met kinderporno was
verspreid vanop een computer in
België. Het IP-adres leidde de on-
derzoekers naar het koppel in
Roeselare.

Er werd bij het koppel een huiszoe-
king uitgevoerd en hun gsm’s wer-
den uitgelezen. Er werd kinderpor-
no teruggevonden. Eén van hen
had ook een filmpje verstuurd naar
twee andere personen via mail. Eén
van hen is veroordeeld tot een ge-
vangenisstraf van 12 maanden met
uitstel onder voorwaarden en een
geldboete van 800 euro. De rechter
legde hem ook een verbod op om
een activiteit uit te oefenen waarbij
hij gezag heeft tegenover minder-
jarigen voor een periode van tien
jaar. Zijn partner is veroordeeld tot
drie maanden gevangenisstraf met
uitstel en een geldboete van 400
euro. (AHK)

Glas over E403
tussen Torhout en
Lichtervelde 
De rechterrijstrook van de E403
tussen Torhout en Lichtervelde
bleef woensdagnamiddag ruim
anderhalf uur voor alle verkeer
afgesloten. Oorzaak was glas op
de rijbaan. 

Net voorbij de oprit van Torhout
richting Kortrijk sprong rond 13.30
uur een ruit op een oplegger stuk.
De chauffeur merkte dit op en zette
zich meteen aan de rechterkant
van de weg op de pechstrook. Door
het incident bleek de rijbaan be-
zaaid met glasscherven. De hulp
van de brandweer werd ingeroepen
om het glas weg te vegen. De rech-
terrijstrook werd voor alle verkeer
afgesloten. Het duurde tot na 15
uur vooraleer de snelweg opnieuw
volledig vrij was. Dat zorgde voor
beperkte verkeershinder en een
vertraging van zo’n 5 minuten. (LSI)

De lange rij wachtende wagens aan
het recyclagepark in Izegem behoren
welra tot het verleden. Op een nieuwe
inrijstrook op het terrein van het aan-
palend bedrijf zullen straks 30 wa-
gens veilig en weg van de rijbaan kun-
nen aanschuiven.

De inrijstrook komt tegen de rechter-
perceelgrens van het bandenbedrijf Q-
Team. De stad huurt daarvoor een
strook op het perceel. 
«Onze aannemer start zo snel mogelijk
met de werken. Het streefdoel is om de
strook klaar te hebben tegen de paas-
vakantie, wanneer mensen massaal
naar het recyclagepark trekken», zegt
mobiliteitsschepen Caroline Maertens
(N-VA). Afvalintercommunale I.V.I.O.,

die het park beheert, wil in de toe-
komst ook camera’s voorzien waar-
mee je op voorhand online kan bekij-
ken hoe druk het in het park is. In 2022
komen er ook alternerende openings-
uren. Elk park zal op evenveel uren be-
reikbaar zijn, maar alle inwoners van
het IVIO-gebied kunnen zo op meer
momenten in een recyclagepark te-
recht. 
Recent nog plaatste de stad als test
paaltjes om de wachtenden te laten
aanschuiven aan de juiste kant van de
rijbaan. Bij de start van de wegenwer-
kingen in de Kachtemse- en Vijfwe-
genstraat zal de stad de paaltjes terug
wegnemen. De stad vraagt daarom
uitdrukkelijk om steeds correct aan te
schuiven in de juiste rijrichting. (VDI)Op een plannetje is duidelijk te zien waar de nieuwe inrijstrook ligt. Google 

Nieuwe inrijstrook moet file aan Izegems recyclagepark vermijden

Roeselare krijgt Rolariusplein en
Komkommerstraat
De Roeselaarse gemeenteraad buigt zich maandag
over de definitieve toekenning van de naam Rolari-
usplein aan de nieuwe weg binnen het woon- en kan-
torencomplex dat gerealiseerd wordt op de vroegere
forenzenparking aan het station.

De nieuwe naam is een verwijzing naar Rolarius, de
legendarische stichter van de Roeselaarse reuzenfa-
milie. Niets lijkt die naamgeving nog in de weg te lig-
gen, bleek dinsdagavond tijdens de digitale commis-
sie mens. «Er werden geen bezwaren ingediend», weet
Soetkin Neyrinck. «Bovendien verleende de Cultuur-
raad gunstig advies.» 
Tijdens de commissie had gemeenteraadslid Filip De-
forche (Vlaams Belang) wel één bemerking. «Hopelijk
zorgt het Rolariusplein niet voor verwarring met de
Rolariusweg», zegt hij.

Groenten
Naast de definitieve vaststelling van de naam Rolari-
usplein ligt ook de principiële vaststelling van de toe-
kenning van de straatnaam Komkommerstraat aan
de nieuwe verkaveling in de Populierstraat op tafel.
«De Deelraad Erfgoed stelt deze naam voor omdat de
nieuwe verkaveling aansluit op de naastgelegen ver-
kaveling, waar de straten verschillende groentena-
men kregen, van Erwtenstraat tot Bloemkoolstraat»,
weet Neyrinck. «De politie en brandweer gaven gun-
stig advies.» (CDR)

Nadat vorige week maandag alle
bewoners al gevaccineerd wer-
den, kwam dinsdag het perso-
neel van wzc Ter Linde in Gits aan
bod. De tweede inenting voor de
bewoners staat gepland op 1 fe-
bruari, die voor het personeel op

9 februari, maar de bezoekrege-
ling wordt ook daarna niet met-
een versoepeld.

De Vlaamse rusthuizen kregen
deze week nieuwe richtlijnen van
het Agentschap Zorg en Gezond-

heid. Daarin staat te lezen dat een
versoepeling pas mogelijk wordt
als er een voldoende hoge vacci-
natiegraad bereikt wordt in de ri-
sicogroepen. «Zelfs als alle mede-
werkers en bewoners van een
voorziening gevaccineerd zijn,
moeten de voorzorgs- en hygië-
nemaatregelen worden aange-
houden en moet de naleving van
de maatregelen verder worden
opgevolgd.  We moeten waak-
zaam blijven, zeker sinds de in-
trede van de Britse variant van het
coronavirus in onze provincie»,
klinkt het bij Ter Linde.
In de nieuwe richtlijnen staat ook
dat bezoekers van alle woonzorg-
centra in Vlaanderen, net zoals in
de ziekenhuizen, voortaan ver-
plicht worden om een chirur-
gisch mondmasker te dragen
wanneer ze op bezoek gaan bij
een bewoner. Ook als dat in een
babbelbox is met plexiglas. Af-
spraken voor de babbelbox en de
videochat kunnen gemaakt wor-
den via 051/26.14.14. (SVR)

HOOGLEDE

In wzc Ter Linde in Gits werden dinsdag
de personeelsleden gevaccineerd. Foto Sam Vanacker

Nu ook personeel Ter Linde eerste keer ingeënt,
bezoekregeling wordt voorlopig niet versoepeld

MAN SLOEG EERDER OOK MEERMAALS TOE IN KAPSALON ONDER ZIJN FLAT

Verdachte (30) inbraken Prizmascholen in cel

Halfweg november werd bij de
Prizmacampus Instituut de Pé-
lichy (IdP) drie nachten na el-
kaar ingebroken. De daders
forceerden een raam van een
lokaal en gingen tijdens de op-
eenvolgende nachten aan de

haal met vijf laptops en wat
drank. Een verdere zoektocht
naar geld leverde niets meer
op. Er verdwenen wel nog en-
kele sleutels.
Sporenonderzoek en analyse

van beelden van bewakingsca-
mera’s leverden aanvankelijk
weinig op. Meer zelfs: zowel in
de nacht van 6 op 7 als van 8 op
9 januari werden de campus-
sen Middenschool en IdP op-
nieuw het slachtoffer van in-
braken. Opmerkelijk was dat er
nauwelijks schade was aange-
richt om binnen te geraken. Dat
deed vermoeden dat het om
dezelfde daders ging, die gesto-
len sleutels van de vorige in-
braken konden gebruiken om
binnen te geraken. Uit de le-
raarskamer van de Midden-
school verdween dit keer zo’n
700 euro. Tijdens hun slag
proefden de daders ook van de
frisdrank en snacks in de
school. Er verdwenen ook een
rugzak, bioscooptickets, enkele
USB-sticks,…
De politie zette het onderzoek
verder en bij een controle en
fouille was het prijs. E.D. vloog
op 13 januari samen met een
kompaan de cel in. Zijn aan-

houding is ondertussen met
een maand verlengd.

Dubbele inbraken
Begin september 2020 brak hij
ook al tot twee keer toe binnen
in campus College langs de
Burgemeester Vandenbogaer-
delaan. Ook daar verdwenen
toen twee laptops. De man
deinst er niet voor terug om
meermaals op dezelfde plaats
in te breken. Hij sloeg ook twee
keer toe in kapsalon Bodrum in
de Gentsestraat en in een leeg-
staande woning in de zomer
van 2020. Een vingerspoor op
een flesje deed hem toen de das
om. Bij de verschillende inbra-
ken ging hij aan de haal met tv’s
en geld. Lef heeft E.D. alvast in

overvloed. Hij bleek namelijk
op een appartement boven....
kapsalon Bodrum te wonen. «Ik
pleegde de inbraken omdat ik
het een gemakkelijke manier
vond om geld te verdienen», zo
verklaarde hij in één van zijn
verhoren.

Achter tralies
Er hangt hem voor de inbraken
van afgelopen zomer alvast
achttien maanden cel boven
het hoofd en een nieuw proces
voor de schoolinbraken. Van-
daag zit hij in voorarrest achter
de tralies. Verder onderzoek
moet zijn precieze rol en die
van eventuele kompanen nog
verder verduidelijken. Wel-
licht was hij tijdens de nachte-

lijke strooptochten in de scho-
len immers nog van twee kom-
panen vergezeld. E.D. legde in
ieder geval al gedeeltelijke be-
kentenissen af over de school-
inbraken bij IdP en Midden-
school. Daar was de directie
gisteren nog niet op de hoogte
van de doorbraak in het onder-
zoek. E.D. is voor het gerecht
geen onbekende. Hij liep de
voorbije jaren al veroordelin-
gen op voor tal van diefstallen.
Zo ging hij al aan de haal met
een belbus van Mandel Car.
Met de gestolen belbus ging hij
joyriden en veroorzaakte op
die manier verschillende aan-
rijdingen in de stad. Verder
werd hij ook al betrapt op ver-
boden wapendracht.

Nadat de voorbije twee maanden maar
liefst vijf keer is ingebroken in de cam-
pussen Middenschool en Instituut de
Pélichy zit sinds kort een verdachte in
de cel. De 30-jarige Izegemnaar is geen
onbekende voor het gerecht en sloeg be-
gin september ook al twee keer toe in de
campus College. Hij legde al gedeeltelij-
ke bekentenissen af. Ook een kompaan
zit in voorarrest.

LIEVEN SAMYN

IZEGEM

Ik pleegde 
de inbraken omdat 
ik het een makkelijke
manier vond 
om geld te verdienen

BEKLAAGDE E.D.

In campus IdP werd al verschillende malen ingebroken, net als in de campus Middenschool.
Foto Hans Verbeke

Bron :  Het Laatste Nieuws - 21 januari 2021
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DAMME

N I E U W S ? Contacteer Piet De Ville - 0496 60 02 41 - piet.de.ville@telenet.be

De Dammenaars kunnen maar

moeilijk afscheid nemen van hun

oude vertrouwde afvalzakken

waarmee ze jarenlang wekelijks

hun afval aanboden. Zo is toch af

te leiden uit de aanhoudende

stroom vragen over het nieuwe

systeem waarbij het afval niet al-

leen wekelijks, maar tweeweke-

lijks wordt afgehaald en waarbij

dus rolcontainers gebruikt wor-

den in plaats van zakken. 

HOGER TARIEF

Zoals bekend wordt het afval, in

afzonderlijke containers voor

restafval en voor groente-, fruit-

en tuinafval, in het nieuwe sys-

teem gewogen en is er een kost-

prijs per aanbieding. Ook op de

jongste gemeenteraad was de af-

valophaling opnieuw onderwerp

van debat. Raadslid Caroline

Debbaut van oppositiefractie

Damse Belangen had een factuur

bij zich van aan dagmoeder voor

wie de kosten, door de vele vuile

luiers van de kindjes in de op-

vang, hoog oplopen. Het betoog

van raadslid Debbaut kwam erop

neer dat de dagmoeder door de

aard van haar beroep, en het vele

afval dat daarbij komt kijken, al

vlug de drempels overschrijdt

waarvoor er dan een hoger tarief

van toepassing is. 

“Bij de invoegetreding van het

nieuwe afvalbeleid was beloofd

dat er een regeling zou getroffen

worden voor onthaalmoeders. We

zijn nu vier maanden verder en er

is van een regeling nog niets te

bespeuren. De dagmoeders blij-

ven in de kou staan”, zei Caroline

Debbaut. “En ik kan me ook niet

van de indruk ontdoen dat het

zwerfvuil en het sluikstorten is

toegenomen sinds de invoering

van het nieuwe systeem.” 

Ook de N-VA-fractie had vragen

bij de nieuwe manier van afvalop-

haling en vroeg zich af of het wel

kon kloppen dat het restafval van

de Dammenaars bijna gehalveerd

was door de gewijzigde ophaling,

zoals het stadsbestuur recente

communiceerde in een persbe-

richt. Schepen van Milieu Bart

Desutter (CD&V+) wees erop dat

hij bezig is met de opmaak van

een subsidiereglement, niet al-

leen voor dagmoeders, maar ook

voor ouders van borelingen. “Be-

doeling is dat de meerkost van

boven de 50 kilogram per persoon

hiermee gecompenseerd wordt.

De suggestie van raadslid Deb-

baut dat dagmoeders vorig jaar in

de kou bleven staan, is overigens

niet terecht gezien ze in 2020 gra-

tis huisvuilzakken hebben gekre-

gen”, aldus schepen Desutter.

“En ja, het klopt inderdaad dat

het restafval quasi gehalveerd is.

Ik geef toe dat we zelf ook heel

aangenaam verrast waren door

dit cijfer, maar dit komt natuurlijk

door dat gescheiden stelsel waar-

bij de Dammenaars nog veel

meer aangemoedigd worden te

sorteren. Alles wat meer enigszins

recycleerbaar is, kan in de groene

GFT-container, dus ook etensres-

ten. De kostprijs voor het aanbie-

den van GFT is overigens een stuk

lager dan voor de restafvalcontai-

ner.” 

SLOTJES TE KOOP

Wat betreft de vrees dat bewoners

hun afval in de containers van

omwonenden zouden depone-

ren, laat schepen Desutter ons

nog weten dat daarvoor slotjes

kunnen besteld worden. “Ik heb

niet de indruk dat dit een erg

groot probleem is in Damme. Na-

vraag leert dat van de 8.025 restaf-

val- en GFT-containers er 155

voorzien zijn van een slotje.”

“En over het zwerfvuil en het

sluikstorten, we sluiten niet uit

dat die problematiek nu iets meer

manifest is, maar net daarvoor

komt er een project met mobiele

camera’s. En misschien nog een

tip: ik hoor dat er soms eens afval

in de container zou blijven plak-

ken, vooral bij GFT. Wel, dan is

het nuttig om onderaan de con-

tainer wat krantenpapier te leg-

gen, zodat de volledige inhoud in

de ophaalwagen verdwijnt”, be-

sluit schepen Desutter.

S U B S I D I E R E G L E M E N T V O O R D A G M O E D E R S E N O U D E R S V A N B O R E L I N G E N 

“Restafval is quasi gehalveerd”

_________

“Dammenaars
worden
aangemoedigd
om nog meer 
te sorteren”
BART DESUTTER 

SCHEPEN VAN MILIEU

_________
Schepen van Milieu Bart Desutter bij enkele van de afvalcontainers. (foto Davy Coghe)

DAMME Het blijft duidelijk nog wennen aan het

nieuwe systeem voor afvalophaling, met containers in

plaats van zakken, in Damme. Zo bleek ook op de

jongste gemeenteraad waar de oppositie schepen van

Milieu Bart Desutter bestookte met vragen over

zwerfvuil en hoog oplopende kosten door de vele lui-

ers in de containers van dagmoeders.

DOOR PIET DE VILLE

De familie en vele vrienden zijn

in shock na het onverwacht

overlijden van Bart Vandaele. In

Sijsele en verre omstreken was

Bart bekend als de steeds en-

thousiaste, vlotte zaakvoerder

van IT-zaak Andromeda, geves-

tigd in de dorpskern van Sijsele.

Maar evenzeer als liefhebbende

echtgenoot van Els De Loof –

actief als coördinator bij Woon-

zorgcentrum De Stek – en vader

van Milan en Bent. Bart over-

leed als gevolg van een hartfa-

len, in zijn auto op de terugweg

van klantenbezoek. 

“Dat we Bart nu op zo’n manier,

zo plots en op die jonge leeftijd

verliezen, is heel erg tragisch”,

zegt Manuel Tamsin, een boe-

zemvriend van Bart die ook

deeltijds voor zijn bedrijf An-

dromeda werkt. Manuel vertolkt

ook het gevoel van de vele ande-

re vrienden van Bart. “Hoe wij

als vrienden Bart zullen herin-

neren? Vooral als een heel jovia-

le, sociale levensgenieter. Zeker

ook een harde werker, maar hij

was er steeds graag bij voor een

feestje. Bart was eigenlijk ie-

mand die aan 200 procent leef-

de...”

MUZIEKLIEFHEBBER

“Hij was ook een grote muziek-

liefhebber én muziekkenner.

Met onze vriendengroep gingen

we jarenlang iedere zomer naar

Rock Werchter. En toen er de

voorbije zomer door corona

geen Rock Werchter was, heb-

ben we samen met de vrienden

een ‘mini-Rock Werchter’ in zijn

tuin georganiseerd. Roel Jaco-

bus en zijn band BEUK zijn toen

nog komen optreden. Zoveel

mooie herinneringen...” 

Bart wordt ook herinnerd als

een erg sportieve kerel en sup-

porter van zijn zoon Bent, die

bij de U15 van KFC Damme

voetbalt. Hij ging regelmatig

joggen, nam deel aan enkele

marathons en was ook een fer-

vent zeiler. Ook bij Tennis Club

Vijverhof in Sijsele was hij een

graag geziene gast. 

“Bart was echt iemand die het

leven ten volle leefde. We gaan

hem allemaal heel hard mis-

sen”, klinkt het nog bij zijn

vrienden. 

S I J S E L E N A A R B A R T V A N D A E L E ( 4 9 ) O N V E R W A C H T O V E R L E D E N

“We gaan hem heel hard missen”

Bart Vandaele was ook een fervent
zeiler. (GF)

SIJSELE Op dinsdag 2 februari is Sijselenaar Bart

Vandaele, zaakvoerder van IT-zaak Andromeda, on-

verwacht overleden op amper 49-jarige leeftijd. Een

hartfalen, in zijn auto op de terugweg van klanten,

werd hem fataal.

DOOR PIET DE VILLE

Bron :  Krant van West-Vlaanderen - 5 februari 2021
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VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

Verkeersveiligheid schoolomgevingen  -  Werfcharter vrachtverkeer

Uit de verkeersveiligheidsbarometer van Vias blijkt dat het derde kwartaal van 2020 een 
bijzonder zware tol eiste voor fietsend Vlaanderen. Met zeventien dodelijke slachtoffers in 
juli, augustus en september was de zomer van 2020 de zwartste sinds 2014. Sinds het 
begin van het schooljaar melden de kranten bijna wekelijks een al dan niet dodelijke 
aanrijding van een fietser door een vrachtwagen. Dat kinderen of jongeren op weg naar 
school worden aangereden, is onaanvaardbaar. Dat kranten schrijven over "een typisch 
dodehoekongeval” toont aan dat de verkeersveiligheid voor fietsers op Vlaamse wegen 
dringend verbeterd moet worden.

Vrachtverkeer rond schoolomgevingen moet vermeden worden, zeker bij het begin en 
het einde van de lesuren. Dat vraagt een veelheid aan oplossingen. De minister van 
Mobiliteit kijkt daarbij vooral naar de lokale besturen. De minister van Binnenlandse 
Aangelegenheden neemt al initiatieven rond fietsinfrastructuur in het kader van het 
relancebeleid. Uiteraard moet vermeden worden dat lokale besturen pas ingrijpen nadat 
een (dodelijk) ongeval heeft plaatsgevonden.

Afvalintercommunale Imog uit Harelbeke zal ervoor zorgen dat haar ophalers niet langer 
in de schoolbuurt rijden aan het begin en het einde van de lesuren. Het bedrijf maakt 
een inventaris op van de ophaalroutes en zal bij de volgende aanbesteding voor ophalers 
de voorwaarde om schoolomgevingen te vermijden bij het begin en einde van de lesuren 
opnemen in het bestek.

Om de verkeersveiligheid rond schoolomgevingen te verbeteren, ondertekenden ook al 
minstens 61 gemeenten het 'werfcharter', opgesteld door lokale overheden, de 
Bouwunie, de Confederatie Bouw en FeMa. Het werfcharter verbiedt bouwbedrijven om 
bij het begin en aan het einde van de lesuren in schoolomgevingen te passeren met 
werfverkeer.

Naast het werfverkeer in schoolomgevingen zouden algemene venstertijden, waarbij alle 
vrachtverkeer in de buurt van de school bij het begin en het einde van de lesuren 
verboden is, de verkeersveiligheid voor de kinderen en jongeren verhogen.

1. Welke gemeenten hebben al het werfcharter ondertekend? Is de minister van plan 
om andere gemeenten aan te moedigen om het werfcharter te ondertekenen? Wat is 
de impact van het werfcharter op de veiligheid van schoolgaande jongeren?



2. Zal de minister het initiatief van de afvalintercommunale Imog aangrijpen als 
voorbeeld en lokale besturen en intercommunales aansporen om gelijkaardige 
maatregelen te treffen?

3. Welke gemeenten hebben al venstertijden ingevoerd rond scholen? Is de minister 
van plan om andere gemeenten aan te moedigen om venstertijden in te voeren, en 
hiervoor een kader aan te bieden? Wat is de impact van venstertijden op de 
veiligheid van schoolgaande jongeren?

4. Wat is de stand van zaken van de monitoring van het effect van de kilometerheffing 
voor vrachtwagens op het gebruik van sluipwegen? Kan in kaart gebracht worden 
wat de impact is op vrachtverkeer in schoolomgevingen? Wat is de stand van zaken 
van het vrachtroutenetwerk?

5. Welke andere maatregelen wil de minister nemen om te vermijden dat schoolgaande 
kinderen op de fiets verongelukken door vrachtverkeer?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Bart Somers (75), Lydia Peeters (283).



LYDIA PEETERS 
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

GECOÖRDINEERD ANTWOORD
op vraag nr. 283 van 30 november 2020
van STIJN BEX

1. 66 gemeenten ondertekenden het charter.  
(Aalst, Aarschot, Aartselaar, Beernem, Beersel, Beringen, Berlaar, Beveren-Waas, 
Bierbeek, Bilzen, Boechout, Boom, Boortmeerbeek, De Haan, De Pinte, Deerlijk, Geel, 
Gent, Geraardsbergen, Halle, Hamme, Harelbeke, Hasselt, Herent, Heusden-Zolder, 
Kalmthout, Kapellen, Kasterlee, Kontich, Kortessem, Kortrijk, Kruibeke, Laarne, 
Lanaken, Landen, Ledegem, Leuven, Lokeren, Maarkedal, Machelen, Meerhout, 
Middelkerke, Moorslede, Niel, Oostende, Oostkamp, Overijse, Pelt, Ranst, Schoten, 
Sint-Niklaas, Sint-Truiden, Stabroek, Temse, Ternat, Vosselaar, Waregem, Westerlo, 
Wetteren, Wijnegem, Wingene, Wuustwezel, Zandhoven, Zaventem, Zedelgem en 
Zwijndrecht). 
 
Er werd nog geen onderzoek gedaan naar de impact van het werfcharter op de 
veiligheid van jongeren. 

 
2. Initiatieven, zoals bv. ontwikkeld door de afvalintercommunale Imog, kan ik zeker 

toejuichen. Doordat men binnen de uitvoering van de opdracht rekening houdt met 
specifieke plaatsen of met de aanwezigheid van specifieke, kwetsbare, doelgroepen, 
anticipeert men op mogelijke onveilige situaties. Het feit dat een organisatie zoals een 
afvalintercommunale dit meeneemt in haar routeplanning getuigt van 
verantwoordelijkheidszin én engagement om mee werk te maken van meer 
verkeersveiligheid.

 
3. Ik heb geen informatie met betrekking tot het aantal gemeenten dat venstertijden 

invoerde.

Noch op basis van de aanvullende reglementen op het wegverkeer, noch op basis van 
de informatie in Verkeersborden.Vlaanderen kunnen we een betrouwbaar en volledig 
antwoord formuleren op deze vraag. 

Daardoor is het ook onmogelijk om informatie omtrent de impact van venstertijden op 
de veiligheid van schoolgaande jongeren te bezorgen. 
   

4. Er is een tool beschikbaar die toelaat om semi-geautomatiseerde analyses uit te 
voeren, waarbij indicaties kunnen gegeven worden van herkomst en bestemming van 
vrachtwagens en een onderscheid gemaakt kan worden tussen doorgaand en lokaal 
verkeer. Tevens is het mogelijk om de intensiteiten af te leiden van vrachtwagens 
onderhevig aan de kilometerheffing. Gezien dit een semi-geautomatiseerd proces is, 
vergen de analyses de nodige tijd en middelen, waardoor er slechts een beperkte set 
van analyses uitgevoerd kunnen worden. Momenteel worden de beschikbare middelen 
ingezet om discussiepunten bij de opmaak van de regionale mobiliteitsplannen in beeld 
te brengen. 

Ik verwijs tevens naar mijn antwoord op de schriftelijke vraag nummer 1261 van 23 
september 2020, waarmee ik toelichting gaf bij de stand van zaken op dat moment.  

 



5. Ik heb het initiatief genomen om de bestaande subsidieregeling voor de beveiliging van 
schoolomgevingen uit te breiden naar de beveiliging van de routes van en naar de 
scholen. Mijn administratie bereidt dit momenteel voor. 

Het subsidiesysteem moet lokale besturen ondersteunen om de gevaarlijke locaties op 
schoolroutes zoveel mogelijk weg te werken, gelijkaardig aan het subsidiesysteem voor 
veiligere schoolomgevingen. 
 
Ik zal dus niet alleen inzetten op veiligere schoolomgevingen, maar ook op veilige 
schoolroutes.  
 
Langs gewestwegen zetten we eveneens in op het wegwerken van de gevaarlijke 
punten op de dynamische gevaarlijke puntenlijst, waarbij welbepaalde locaties zich ook 
bevinden langs (veelgebruikte) woon-schoolroutes. Verder werkt het Agentschap 
Wegen en Verkeer verder aan de uitrol van het actieplan verkeerslichten waarbij 
verkeerslichten maximaal conflictvrij geregeld worden.  
 
We investeren extra in fietsinfrastructuur. De fietsinvesteringen worden opgetrokken 
van 180 miljoen euro in 2020 tot 335 miljoen euro in 2021. Om een fietsreflex te 
creëren bij elke Vlaming wordt er ingezet op voldoende veilige, ruime en comfortabele 
fietspaden. De conformiteit en het comfort van de fietspaden staan centraal, alsook het 
wegwerken van missing links. 

Minister Bart Somers voorziet in het kader van het relanceplan “Vlaamse Veerkracht” 
ook een investeringssubsidie van 150 miljoen euro voor lokale besturen voor het 
stimuleren van  fietsinvesteringen met focus op de aanleg en het structureel onderhoud 
van gemeentelijke fietsinfrastructuur. Daarbij wordt een systeem met  
trekkingsrechten beoogd. Elke gemeente zal à rato van het aantal inwoners aanspraak 
kunnen maken op een geplafonneerd bedrag. Het is ook de bedoeling om deze subsidie 
te koppelen aan lokale cofinanciering, waarbij het lokale bestuur zich engageert om 
voor elke euro subsidie, twee euro bijkomend te investeren in gemeentelijke 
fietsinfrastructuur.

Lokale overheden kunnen voor de aanleg van fietsinfrastructuur op het bovenlokaal 
functioneel fietsroutenetwerk (dat belangrijke attractiepolen met elkaar verbindt, dus 
ook scholen) rekenen op een aantrekkelijke subsidieregeling van Vlaanderen en de 
provincies, namelijk het Fietsfonds. De middelen voor het fietsfonds worden voor 2021 
en 2022 opgetrokken met 50%. Dit betekent dat er 15 miljoen geïnvesteerd kan 
worden op jaarbasis in het Bovenlokaal Functioneel Fietsroutenetwerk. 

We blijven inzetten op de scheiding van gemotoriseerd verkeer en kwetsbare 
weggebruikers waar mogelijk om (ernstige) ongevallen zoveel mogelijk te voorkomen: 
maximaal vrijliggende fietspaden (conform de richtlijnen in het vademecum 
Fietsvoorzieningen); ontvlechten van de verkeersstromen (keuze voor een andere route 
dan die van het gemotoriseerd verkeer) door onder meer de verdere uitbouw van de 
fietssnelwegen, gebruik van alternatieve routes in plaats van de hoofdassen voor het 
gemotoriseerde verkeer en de maximale inschakeling van jaagpaden bij deze duurzame 
verplaatsingen.


